
2004 yılında yürürlüğe 
giren ve günümüze 
kadar büyük ölçüde 
değişmeden uygulanan 
beşeri tıbbi ürünlerin 
fiyatlandırılmasına dair 
kararnamenin, hem 
eczaneleri hem de 
hastaları derinden mağdur 
ettiğini kaydeden Yılmaz, 
‘’Bu sistem, ilaç fiyatlarını 
sabitlenmiş ve piyasa 
gerçekliğinden uzak bir 
avro kuru üzerinden 
hesaplamakta; her yıl 
açıklanan kur değerleri 
ise döviz piyasasındaki 
reel değişimleri 
yansıtmamaktadır’’ 
ifadelerini kullandı. 

Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi Gazikültür 
Yayınları, İslam sanatının 
en zarif dallarından biri 
olan hüsn-ü hat geleneğini 
dijital dünyaya taşıyarak 
“Esmâ-i Hüsnâ Hat Sergisi” 
kataloğunu e-kitap olarak 
yayımladı.

Gaziantep FK Teknik 
Sorumlusu Volkan Kazak, 
Başakşehir maçının ardından 
yaptığı açıklamada, maça iyi 
başladıklarını ancak yapılan 
iki basit hatadan goller 
yediklerini söyledi. 
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SAYFA 2’DE 7’DE

12’DE

5’TE

4’TE

HALK YARARINI 
GÖZETEN GERÇEKÇİ 

ÇÖZÜMLER ÜRETİLMELİ

ECZANELERİN EKONOMİK 
SÜRDÜRÜLEBİLİRLİĞİ 

KORUNMALI

50’NİN 
ÜZERİNDE İLAÇ 
PİYASADA YOK

‘ÇOK BASiT 
HATALARDAN 
DOLAYI GOL 

YEDiK’

ESMÂ-i HÜSNÂ HAT SERGiSi 
E-KiTAP OLARAK YAYIMLANDI DURMAK YOK, YOLA DEVAM’

‘YEŞiL BiR DÜNYA iÇiN 

Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi Şehir Tiyatrosu 
tarafından düzenlenen “2. 
Çocuk Tiyatroları Şenliği” 
kapsamında sahnelenen “Şeker 
Kız ve Arkadaşları” isimli tiyatro 
oyununa katılan Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin, çocuklar tarafından 
yoğun ilgiyle karşılandı.

öğRENci KAfiLESi BiLGiLENDiRiLDi
ÇANAKKALE’YE GiDEcEk iLK 

Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet 
Tahmazoğlu’nun Çanakkale’nin 100. 
Yıl etkinlikleri kapsamında başlattığı 
ve bu yıl da devam ettirdiği 
“Gaziler Diyarından, Şehitler 
Diyarına” projesinde Çanakkale’ye 
gidecek ilk öğrenci kafilesi 
Başkan Tahmazoğlu’nun katıldığı 
toplantıyla bilgilendirildi. 6’DA

YÖK Başkanı Prof. 
Dr. Erol Özvar, 
Gaziantep İslam 
Bilim ve Teknoloji 
Üniversitesi’ne 
(GİBTÜ) 
gerçekleştirdiği 
ziyarette Gastronomi 
ve Mutfak Sanatları 
Bölümü’nün 
özel sunumuyla 
karşılandı.

öğRENciLER 
GELENEKSEL 
LEzzETLERi 

MODERN 
TEKNiKLERLE 
BULUŞTURDU

2’DE

kURUMAYA BAŞLADI
ÇifTÇiNiN EKiNLERi 

Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nin birçok 
ilinde olduğu gibi Şanlıurfa’da da 
yağmurların zamanında düşmemesi 
beraberinde kuraklığı getirdi. Hasat dönemi 
yaklaşmasına rağmen boyları 15 santimi 
geçmeyen ekinlerin bulunduğu tarlalar, 
hayvanların otlak alanı oldu. SAYFA 9’DA

BiRLikTE ÇöZEcEğiZ’
Şehitkamil Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz, Beyreli, Bozobası, 
Kabasakız ve Tokdemir 
Mahallelerini ziyaret etti. 

‘SORUNLARI 

3’TE

‘R PROGRAMI 
ÇALIŞTAYI 

HEPiMiz iÇiN 
VERiMLi GEÇTi’
“R Programına Giriş” çalıştayı, GAÜN 
Gaziantep Eğitim Fakültesi Amfisi’nde 
gerçekleştirildi. SAYFA 5’TE

kURULAN ŞiRkET SAYISINDAki 

DÜŞÜŞ DEVAM EDiYOR
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, yılın ilk üç 
ayında kurulan, kapanan ve tasfiye edilen şirket 
istatistiklerini açıkladı. Türkiye’nin önemli sanayi 
kentlerinden biri olan Gaziantep’te kurulan şirket 
sayısındaki azalış devam ediyor. SAYFA5’TE

KAPANAN 
ŞİRKET 

SAYISI HER 
GEÇEN GÜN 

ARTIYOR

‘VATANDAŞ HAYATi iLAÇLARA 
ULAŞMAkTA zORLANIYOR’

Tüketici Hakları Derneği 
Gaziantep Şube Başkanı 
Eczacı Bülent Yılmaz, 
ilaç fiyatlandırmasında 
süregelen adaletsizliğin 
halk sağlığını tehdit 
ettiğini belirtti. İlaç 
temininde ciddi 
aksamaların yaşandığını 
pek çok ithal ve özel 
tedavi ilacın piyasadan 
çekildiğini, vatandaşın 
hayati ilaçlara ulaşmakta 
zorlandığı ve eczanelerin 
sürdürülemez ekonomik 
koşullarla karşı kaşıya 
kaldığını ifade eden 
Yılmaz, ‘’Yeni molekül 
ilaçlar ülkemize gelsin 
diye mücadele ederken 
mevcutta ki birçok ilaç 
piyasadan çekiliyor’ 
tespitinde bulundu.

‘PROJEDE ÖNEMLi 
BiR YOL KAT ETTiK’
Kahramanmaraş depremlerinden büyük yara 
alan Gaziantep’te başlatılan eğitim seferberliği 
tüm hızıyla devam ediyor. Gaziantep Valisi 
Kemal Çeber, depremde kullanılamaz hale 
gelen derslik sayısının 2,5 kat daha fazlasının 
inşa edildiğini ifade etti.

KEMAL ÇEBER

cANINDAN BEZDiRDi
KiRALAR ESNAfI 

Türkiye’nin en büyük ticaret 
merkezlerinden biri olan Gaziantep’te 
yüksek kiralar sorun olmaya devam ediyor. 
ÜFE-TÜFE’ye göre yüzde 50 oranında 
zam yapılması gereken iş yerlerine mülk 
sahiplerinin yüzde 100’e varan zam 
yapması büyük tepki çekti.

SAYFA 3’TE
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Gaziantep Kolej Vakfı 
Anaokulu Özel Okulları 
hazırlık grubu öğrencileri, 
öğretmenleri ve velileriyle 
birlikte anlamlı bir sosyal 
sorumluluk projesine 
imza attı. Projeyle ilgili bir 
değerlendirme yapan GKV 
Özel Anaokulu Müdüresin 
Selda Bozkurt, "IB PYP 
kapsamında duyarlı bireyler 
yetiştirmeyi amaçlayan 
proje doğrultusunda 
başlatılan 'Kitaplarda 
Gezebilir' kampanyasıyla 

minik yüreklerden büyük 
bir destek geldi. GKV 
Özel Anaokulu öğrencileri 
sınıflarında toplanan 
kitapları, öğrenciler ve 
velilerin katkısıyla özenle 
paketlendi. Belirlenen sınıf 
temsilcileri, gönüllü veliler 
ve öğretmenler eşliğinde 
Mütercim Asım Anaokulu’na 
gidilerek hazırlanan koliler 
okul yetkililerine teslim 
edildi. Hazırlık grubu 
öğrencilerin ve velilerin 
titizlikle hazırladığı kitaplar, 

proje kapsamında kardeş 
sınıflarda eğitim gören 
çocuklara ulaştırıldı. Minik 
öğrencilerin bu etkinliği, 
hem öğrencilerin toplumsal 
farkındalık kazanmasına hem 
de paylaşma duygusunu 
deneyimlemelerine imkan 
sağladı. Kitaplar, çocuklar 
arasında el değiştirerek 
gezmeye devam ederken, 
minik kalplerin hayal 
dünyasında kocaman 
pencereler açmaya devam 
ediyor" dedi. İHA

Gazikültür Yayınları 
tarafından yayımlanan bu 
e-katalog, İslam sanatına 
ilgi duyan herkes için dijital 
bir arşiv niteliği taşıyor. 
Hüsn-ü hat sanatının 
inceliklerini ve Esmâ-i 
Hüsnâ’nın derin manalarını 
bir araya getirmesinin 

yanı sıra sanatseverler ve 
araştırmacılar için önemli 
bir kaynak niteliğinde olan 
bu eser, Hattat Ahmed 
ElBeşir’in kıymetli hat 
çalışmalarını içeriyor.
Öte yandan E-kitap olarak 
okuyucularla buluşan, 
Esmâ-i Hüsnâ Hat Sergisi, 

20 Nisan tarihine kadar 
Kahraman Emmioğlu Sanat 
Merkezi’nde (Eski Adliye) 
ziyaretçilerini bekliyor.
“Esmâ-i Hüsnâ Hat Sergisi” 
e-kataloğu, Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi 
Kültür AŞ’nin dijital 
platformları üzerinden 

ücretsiz olarak erişime 
açıldı. Sanatseverler, hüsn-ü 
hat sanatının zarafetini 
keşfetmek ve Esmâ-i 
Hüsnâ’nın ilahi hikmetini 
sanatın ışığında tefekkür 
etmek için bu özel kataloğa 
https://gbbkultur.com/
portfolio/esma-i-husna-
sergi-katalogu/ adresinden 
ulaşabilirler.
Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi Kültür AŞ Genel 
Müdürü Prof. Dr. Halil 
İbrahim Yakar, kataloğun 
yayımlanmasıyla ilgili 
görüşlerini şu sözlerle ifade 
etti:
“Esmâ-i Hüsnâ, Rabbimizin 
sonsuz kudretini, rahmetini 
ve hikmetini bizlere en 
güzel şekilde anlatan 
isimleridir. Bu mübarek 
isimlerin sanatla buluştuğu 
her eser, kalplere ilham 
veren bir dua gibidir. GBB 
Kültür AŞ olarak, geleneksel 
sanatlarımızın yaşatılmasını 
ve daha geniş kitlelere 
ulaşmasını sağlamak en 
büyük önceliklerimizdendir.” 
BÜLTEN

PROJESiNE BÜYÜK iLGi GÖRDÜ
‘KiTAPLARDA GEzEBiLiR’ 
Gaziantep Kolej Vakfı Özel Anaokulu öğrencileri “Kitaplarda Gezebilir Projesi” 
kapsamında topladıkları kitapları Mütercim Asım İlkokulu bünyesindeki kardeş 
ana sınıfı öğrencilerine armağan ederek bir çok ortak etkinliğe de imza attı.

ESMÂ-i HÜSNÂ HAT SERGiSi 
E-KiTAP OLARAK YAYIMLANDI
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Gazikültür Yayınları, İslam sanatının en zarif dallarından biri olan hüsn-ü 
hat geleneğini dijital dünyaya taşıyarak “Esmâ-i Hüsnâ Hat Sergisi” kataloğunu e-kitap olarak yayımladı.

toplantıda, tarım, gıda ve ticaret 
sektöründeki güncel gelişmeler, 
uluslararası ticaret görüşmeleri 
ve iklim krizinin tarıma etkileri ele 
alındı.
toplantının açılış konuşmasını 
yapan GtB Meclis Başkanı 
Ahmet tiryakioğlu, geçtiğimiz 
hafta ticaret Bakanı Ömer 
Bolat başkanlığında Suriye’nin 
başkenti Şam’da gerçekleştirilen 
görüşmelere değindi.
İş dünyası temsilcilerinin 
katılımıyla çeşitli bakanlıklar 
düzeyinde gerçekleştirilen 
temasların son derece verimli 
geçtiğini aktaran tiryakioğlu, 
görüşmelerde türkiye ile Suriye 
arasındaki ticari ve ekonomik iş 
birliklerinin derinleştirilmesine 
yönelik önemli adımlar atıldığını 
ifade etti.

Kuraklık ve 
Tarımsal Riskler

türkiye’nin son dönemde karşı 
karşıya kaldığı iklimsel tehditlere 
de değinen tiryakioğlu, 2025 
yılı Mart ayının son 35 yılın en 
kurak dönemi olarak kayıtlara 
geçtiğini dile getirdi. Özellikle Ege, 

Marmara, İç Anadolu ve Karadeniz 
bölgelerinde ciddi su stresi 
yaşandığını aktaran tiryakioğlu, 
su tasarrufu ve kuraklığa 
dayanıklı tarım modellerinin 
yaygınlaştırılması gerektiğini 
vurguladı.

GTB Başkanı Akıncı: 
“Tarımsal Ticaretin 
Nabzını Tutuyoruz”

GtB Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Akıncı ise konuşmasında, 
borsanın Mart ayı faaliyetleri 
hakkında meclis üyelerine bilgiler 
verdi. Özellikle geçtiğimiz aylarda 
GtB ile tİGEM iş birliğinde 
gerçekleştirilen tarımsal ürün 
ihalelerine vurgu yapan Akıncı, 
bu ihalelerin tarım sektörüne 
büyük bir ivme kazandırdığını 
ve organizasyonların artarak 
devam edeceğini ifade etti. 
Akıncı, “Gaziantep ticaret Borsası, 
üreticiyle alıcıyı buluşturan güçlü 
bir organizasyon yapısına sahip. 
Üreticilerimizin emeğinin karşılığını 
bulması ve tarım sektörünün daha 
rekabetçi bir yapıya kavuşması 
adına çalışmalarımızı kararlılıkla 
sürdüreceğiz” dedi. BÜLTEN

‘TARIMSAL TicARETiN 
NABzINI TUTUYORUz’
Gaziantep Ticaret Borsası (GTB) Nisan Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı 
Ahmet Tiryakioğlu başkanlığında, Yönetim 
Kurulu Başkanı Mehmet Akıncı ve Meclis 
Üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.

Güneydoğu Anadolu 
Bölgesi’nin lokomotif 
illerinden biri olan, sanayi, 
üretim, ihracat ve istihdam 
kenti Gaziantep’te yüksek 
kiralar can yakmaya 
devam ediyor. Şehrin 
birçok noktasında olduğu 
KÜSGEt Sanayi Sitesi, 
25 Aralık Sanayi Sitesi, 
Aydınlar Oto Sanayi 
Sitesi, Şehitkamil Oto 
Sanayi, Mavikent Sanayi 
Sitesi’nde artan kiralar 
esnafı canından bezdirdi. 
ÜFE-tÜFE’ye göre yüzde 
50 oranında zam yapılması 
gereken iş yerlerine mülk 
sahiplerinin yüzde 100’e 
varan zamlar yapması 
tepkilere neden oldu. 

ESNAF, GİDERLERİN 
ALTINDAN NASIL 
KALKACAĞINI 
DÜŞÜNÜYOR

Ülke genelinde yaşanan 
ekonomik sıkıntının yanı 
sıra vatandaşın alım 
gücünün düşmesiyle 

birlikte işleri yüzde 
50’nin üzerinde düşen 
KÜSGEt Sanayi Sitesi, 
25 Aralık Sanayi Sitesi, 
Aydınlar Oto Sanayi 
Sitesi, Şehitkamil Oto 
Sanayi, Mavikent Sanayi 
Sitesi esnafı, bir yandan 
ayakta kalma ve çarkını 
döndürmek için büyük 
bir mücadele verirken, 
diğer taraftan ise giderleri 
nasıl karşılayacağını 
kara kara düşünmeye 
başladı. Özellikle dükkan 
kiralarının fahiş şekilde 
zamlanması esnafı kara 
kara düşündürüyor. 
Yüzlerce iş yerinin 
bulunduğu ve binlerce 
insanın ise evine ekmek 
götürdüğü 
KÜSGEt Sanayi Sitesi, 
25 Aralık Sanayi Sitesi, 
Aydınlar Oto Sanayi 
Sitesi, Şehitkamil Oto 
Sanayi, Mavikent Sanayi 
Sitesi esnafı, kira artışları 
esnafın tepkisine neden 
oldu. Yüzde 100’e varan 
zamlarla birlikte 20 bin 

lira olan dükkan kiraları 
40 bin liraya, 30 bin lira 
olan dükkan kiraları ise 
60 bin liraya yükseldi. 
Yüksek giderlerin 
altından kalkmakta 
zorlanan esnafların 
zaman içerisinde kepenk 
kapatacağı ifade ediliyor. 
Ekonomik sıkıntıya bağlı 
olarak işlerin yüzde 
50’nin üzerinde düşüş 
gösterdiğini sözlerine 
ekleyen esnaf, bir çıkış 
kapısı aradıklarının 
altını çizdi. ‘’Oto sanayi 
sitelerinde yüzlerce 
iş yeri bulunuyor ve 
binlerce insan evine 
ekmek götürüyor. Ama 
yükselen maliyetlerin 
altından artık kalkmakta 
zorlanıyoruz, hatta 
kalkamayacak noktaya 
geldik desek abartmış 
olmayız. Gelirimiz 
giderimizi karşılamıyor. 
Ayağımızı yorganımıza 
göre uzatmaya çalıştıkça 
ayağımız sürekli dışarıda 
kalıyor. Artık yorganda 

yetmez oldu’’ ifadelerini 
kullandı. 

OMUZLARIMIZDAKİ 
YÜK HER GEÇEN 
GÜN ARTIYOR

Esnaf, ‘’Omuzlarımızdaki 
yük her geçen gün artıyor. 
En büyük giderlerimizden 

birisi dükkan kiraları. 
Kazancımızın dörtte üçü 
kiraya gidiyor. Geriye 
kalan dörtte bir ile de 
işçilik, sigorta, diğer 
ihtiyaçlarımızı ve ailemizin 
geçimini sağlamak 
zorundayız’’ çağrısında 
bulundu. Fatma 
KARABACAK 

cANINDAN BEZDiRDi
KiRALAR ESNAfI 
Türkiye’nin en büyük ticaret merkezlerinden biri olan Gaziantep’te yüksek kiralar sorun 
olmaya devam ediyor. ÜFE-TÜFE’ye göre yüzde 50 oranında zam yapılması gereken iş 
yerlerine mülk sahiplerinin yüzde 100’e varan zam yapması büyük tepki çekti.
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toplantıda, Kurum İdari 
Kurulu üyeleri ile yetkili 
sendika Eğitim-Bir-Sen 
temsilcileri bir araya geldi. 
2025 yılı Ekim ayında 
yapılacak olan Kurum İdari 
Kurulu toplantısı öncesinde, 
Eğitim-Bir-Sen tarafından 
hazırlanan 29 maddelik 
talep listesi ele alındı. 
GAÜN’ü toplantıda Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Fahrettin 
Göğüş ve Kamu İşveren 
Vekili Prof. Dr. Bayram Çetin 
temsil ederken; Eğitim-Bir-
Sen 2 No’lu Şube Başkanı 
Prof. Dr. Mehmet Murat, 
Yönetim Kurulu Üyesi Ömer 
Alkan, Mehmet Sönercan 
ve Özlem Özdemir sendika 
adına toplantıya katıldı.
Üniversite çalışanlarının 
taleplerini Kurula ileten Şube 
Başkanı Prof. Dr. Mehmet 
Murat, “Üniversitemizin 
kurumsallaşması adına 
her türlü teknik çalışmayı 
yürütüyoruz. Üyelerimizin 
bizlere ilettiği konuları 

rapor haline getirerek 
üniversite yönetimine 
sunuyoruz. taleplerimizi 
değerlendirirken, 
önceliğimizin kurumun 
personeli olduğu, ardından 

sendika temsilciliği 
görevimizi yürüttüğümüzün 
dikkate alınmasını istiyoruz” 
ifadelerini kullandı.
toplantıda, personel özlük 
işlemlerinin daha şeffaf 

şekilde yürütülmesi ile 
İnsan Kaynakları Yönetim 
Sistemi gibi profesyonel 
uygulamalara geçilmesi 
yönündeki yeni talepler 
görüşüldü. Görüşülen 

maddeler, üniversite 
yönetimi tarafından 
değerlendirilecek ve 
ilerleyen süreçte tutanak 
haline getirilecektir. 
BÜLTEN

Şehitkamil 
Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz, 
vatandaşların 
sorunlarına yerinde 
çözüm üretmek 
için gerçekleştirdiği 
halk buluşmalarına 
ara vermeden 
devam ediyor. 
1 yıllık görev 
süresince 
Şehitkamil’de 
adım atmadık 
yer bırakmayan 
Yılmaz, son olarak 
Beyreli, Bozobası, 
Kabasakız 
ve tokdemir 
Mahalleleri ziyaret 
etti.

BİR GÜNDE 
4 MAHALLE 
ZİYARETİ

Başkan Yılmaz, 
gittiği bölgelerde 
vatandaşların 
yoğun ilgisiyle 
karşılaştı. 
Vatandaşlarla 
sohbet ederek, 
hasret gideren 
Yılmaz, sorun 
ve taleplerini de 
dinledi. Yılmaz’a, 
bir güne 4 mahalle 
ziyareti sığdırdığı 
programa meclis 
üyeleri ve belediye 
amirleri de eşlik 
etti.

ÇÖZÜLEMEYECEK 
HİÇBİR 
SORUNUMUZ 
YOK

Yılmaz, gittiği 
mahallelerde 
gencinden 
yaşlısına herkesle 
yakından ilgilendi. 
Kadın erkek 
demeden her yaş 
grubunun sorun 
ve taleplerini 
dinleyerek 
gerekli notlarını 
alan Yılmaz, 
sorunların kısa 
sürede çözüme 
kavuşturacaklarını 
müjdeledi. 
Yılmaz, el ele 
verdikten sonra 

çözülemeyecek 
hiçbir sorun 
olmadığına dikkat 
çekti.

SORUNLARI EN 
HIZLI O SORUNU 
YAŞAYANLARLA 
ÇÖZERİZ

Yılmaz,  kırsalda 
ve kent 
merkezinde sık sık 
vatandaşlarla bir 
araya geldiklerini 
söyledi. “Sorunları 
en hızlı çözmenin 
yolu, o sorunu 
yaşayanlarla bir 
araya gelmektir” 
diyen Yılmaz, “Çok 
şükür geriden 
kalan 1 yılda adım 
attığımız her 
sokakta içecek 
bir çayımız var. 
Vatandaşlarımız 
sevgiyle 
kucaklayıp, 
bağrına basıyor. 
Biz de gece 
gündüz çalışarak 
bu ilgiye 
layık olmaya 
çalışıyoruz. 
İnşallah hep 
söylediğimiz 
gibi el birliğiyle 
Şehitkamil’imizi 
mutlu ve huzurlu 
bir kent haline 
getireceğiz” 
ifadelerini 
kullandı.  
Şehitkamil 
Belediye 
Başkanı Umut 
Yılmaz, Beyreli, 
Bozobası, 
Kabasakız 
ve tokdemir 
Mahallelerini 
ziyaret etti. 
Makalenin sorun 
ve talepleri bizzat 
yerinde tespit 
eden Yılmaz, 
“Allah’ın izniyle 
çözülemeyecek 
hiçbir sorunumuz 
yoktur. 
Halkımızla el ele 
tüm sorunların 
üstesinden 
birlikte 
geleceğiz” dedi. 
BÜLTEN

‘ÜNiVERSiTENiN kURUMSALLAŞMASI 
iÇiN DAHA ÇOk ÇALIŞIYORUZ’
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) 2025 Yılı Nisan Ayı Kurum İdari Kurulu (KİK) Toplantısı, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Fahrettin Göğüş’ün katılımıyla Rektörlük Toplantı Salonu’nda gerçekleştirildi.

‘SORUNLARI 
BiRLiKTE 

ÇöZEcEğiZ’
Şehitkamil Belediye 
Başkanı Umut Yılmaz, 
Beyreli, Bozobası, 
Kabasakız ve Tokdemir 
Mahallelerini ziyaret 
etti. Makalenin sorun ve 
talepleri bizzat yerinde 
tespit eden Yılmaz, “Allah’ın 
izniyle çözülemeyecek 
hiçbir sorunumuz yoktur. 
Halkımızla el ele tüm 
sorunların üstesinden 
birlikte geleceğiz” dedi.

Gaziantep Valisi Kemal 
Çeber, depremde 
kullanılamaz hale gelen 
derslik sayısının 2,5 kat daha 
fazlasının inşa edildiğini 
ifade ederken, ‘’tekli 
eğitime geçme hedefimizde 
de önemli bir yol kat 
ediyoruz. Şehitkamil ilçemiz 
Belkıs Mahallesi'nde 32 

derslikli 2 okulumuz daha 
tamamlandı’’ dedi. 
Asrın felaketi olarak 
nitelendirilen 6 Şubat 
2023 tarihinde meydana 
gelen Kahramanmaraş 
depremlerinden büyük yara 
alan kentimizde başlatılan 
eğitim seferleri sürüyor. Bu 
kapsamda hem ilçeler hem 

de merkez okul ve derslik 
inşaatında hummalı bir 
çalışma yapılıyor. 

DERSLİK SAYIMIZIN 2,5 
KAT DAHA FAZLASINI 
İNŞA EDİYORUZ

‘Depremde kullanılamaz 
hale gelen derslik sayımızın 

2,5 kat daha fazlasını inşa 
ediyoruz’ diyen Çeber, tekli 
eğitime geçme hedefinde de 
önemli bir yol kat edildiğini 
sözlerine ekledi. ‘’Şehitkamil 
ilçemiz Belkıs Mahallesi'nde 
32 

derslikli 2 okulumuz daha 
tamamlandı. Önümüzdeki 
eğitim döneminde 
öğrencilerimiz bu okulun 
bahçesini de şenlendirecek’’ 
açıklamasını yaptı. Özer 
KARINCA

‘PROJEDE ÖNEMLi 
BiR YOL KAT ETTiK’
Kahramanmaraş depremlerinden büyük yara alan Gaziantep’te 
başlatılan eğitim seferberliği tüm hızıyla devam ediyor. 

KEMAL ÇEBER

Havaların ısınmasıyla 
birlikte gençler, 
aktivitelere başladı. 
Özellikle bisiklet 
sürmeyi çok seven 
gençler, güneşli 
havanın tadını bisiklet 
sürerek doyasıya 
çıkardı. Hem spor 
hem de sağlık için 

pedal çeviren gençler, 
herkese bisiklet 
sürmeyi önerdi. 
türkiye’nin en büyük 
metropol kentleri 
arasında yer alan 
Gaziantep’te gençler, 
yaz mevsiminin 
gelmesiyle sıcak 
havaların doyasıya 

tadını çıkardı. Birkaç 
arkadaş grubundan 
oluşan gençler, 
bisiklet sürerek 
güzel vakit geçirdiler. 
Bisiklet sürmeyi çok 
sevdiklerini dile getiren 
gençler, poz vermeyi 
de ihmal etmedi. Leyla 
Aysun GÖKŞEN

GENÇLER, SAğLIk iÇiN PEDAL ÇEViRDi
Yaz mevsiminin yaklaşması birlikte gençler, bisiklet ile güzel havanın 
tadını çıkardılar. Bisiklet sürerek hem vakit geçiren hem de spor yapan 
gençler, sağlık yaşam için bisiklet sürülmesi tavsiyesinde bulundu. 
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Abdulkareem Abdulkareem
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Vietnam’ın Ho Chi Minh 
şehrinde 29-30 Mart 2025 
tarihlerinde düzenlenen 
13. Uluslararası Başarı 
Ödülleri (Global Achievers 
Awards) kapsamında, 
sağlık ve bilim teması 
çerçevesinde "Araştırma 
ve Geliştirme Alanında 
Başarılı Kadın Ödülü" 

(Woman Excellence 
Award in Research 
& Development) ile 
ödüllendirilen Doç. 
Dr. Gezici, bu alanda 
türkiye’yi temsil eden 
tek bilim insanı oldu. 
Gaziantep Üniversitesi 
(GAÜN) tıp Fakültesi 
Öğretim Üyesi Doç. Dr. 

Sevgi Gezici, bilimsel 
araştırmalar ve kanser 
biyolojisi alanındaki 
çalışmalarıyla uluslararası 
düzeyde önemli bir başarı 
elde etti.
Kanser biyolojisi alanında 
yürüttüğü yenilikçi ve 
etkili çalışmalarla dikkat 
çeken Doç. Dr. Gezici, 

bilimsel araştırmalara 
sunduğu katkılar ve 
onkoloji alanındaki inovatif 
yaklaşımları dolayısıyla 
bu ödüle aday gösterildi. 
Uluslararası platformda 
gerçekleştirilen törene 
çok sayıda ülkeden seçkin 
akademisyen katıldı. 
BÜLTEN

GEZici, öNEMLi BiR 
BAŞARI ELDE ETTi
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Tıp Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Sevgi Gezici, bilimsel araştırmalar 
ve kanser biyolojisi alanındaki çalışmalarıyla uluslararası düzeyde önemli bir başarı elde etti.

İlaç temininde ciddi 
aksamaların yaşandığını 
pek çok ithal ve özel tedavi 
ilacın piyasadan çekildiğini, 
vatandaşın hayati ilaçlara 
ulaşmakta zorlandığı ve 
eczanelerin sürdürülemez 
ekonomik koşullarla karşı 
kaşıya kaldığını ifade eden 
Yılmaz, ‘’Yeni molekül 
ilaçlar ülkemize gelsin 
diye mücadele ederken 
mevcutta ki birçok ilaç 
piyasadan çekiliyor. 
Organ nakli, epilepsi, 
astım, kanser ve çocuk 
ilaçları gibi yaklaşık 50’nin 
üzerinde ilaç piyasada yok’’ 
tespitinde bulundu. 

YILDA BİR KEZ YAPILAN 
KEYFİ ARTIŞLAR 
YERİNE, DÜZENLİ 
VE ŞEFFAF FİYAT 

GÜNCELLEMELERİ 
YAPILMALI

2004 yılında yürürlüğe 
giren ve günümüze 
kadar büyük ölçüde 
değişmeden uygulanan 
beşeri tıbbi ürünlerin 
fiyatlandırılmasına dair 
kararnamenin, hem 
eczaneleri hem de hastaları 
derinden mağdur ettiğini 
kaydeden Yılmaz, ‘’Bu 
sistem, ilaç fiyatlarını 
sabitlenmiş ve piyasa 
gerçekliğinden uzak bir 
avro kuru üzerinden 
hesaplamakta; her yıl 
açıklanan kur değerleri 
ise döviz piyasasındaki 
reel değişimleri 
yansıtmamaktadır’’ 
ifadelerini kullandı. 
Yılmaz, ‘’Güncel avro 

kuru 43,34 tL iken, ilaç 
fiyatlandırmasında esas 
alınan DAD kuru sadece 
21,67 tL’dir. Bu da demek 
oluyor ki; halkımızın 
kullandığı ilaçlar için 
devletin öngördüğü fiyatlar 
piyasanın yüzde 100 
gerisindedir. Bu uygulama, 
ne üretici firmaların ne de 
eczanelerin maliyetlerini 
karşılamalarına olanak 
tanımaktadır’’ dedi. 

SOSYAL DEVLET 
ANLAYIŞIYLA 
BAĞDAŞMAZ

Yılmaz, ‘’Son 20 yıl 
içinde tÜFE oranlarıyla 
kıyaslandığında, ilaç 
fiyatlarının reel değeri 
yüzde 60’ın üzerinde 
erimiştir. Bu, sadece ekonomik bir sorun değil, 

doğrudan halk sağlığına 
yönelik bir tehdittir. 
tüketici Hakları Derneği 
olarak şu çağrıyı yapıyoruz; 
ilaç fiyatlandırmasında 
kullanılan avro kuru, güncel 
piyasa koşullarına göre 
yeniden düzenlenmelidir. 
Enflasyon oranları otomatik 
olarak ilaç fiyatlarına 
yansıtılmalı, yılda bir kez 
yapılan keyfi artışlar yerine, 
düzenli ve şeffaf fiyat 
güncellemeleri yapılmalıdır. 
Eczanelerin ekonomik 
sürdürülebilirliği korunmalı, 
sabit kâr marjları yerine 
dinamik ve gider odaklı 
sistemlere geçilmelidir. 
Halkın ilaca erişim hakkı 
anayasal bir haktır ve bu 
hakkın ihlali, sosyal devlet 
anlayışıyla bağdaşmaz’’ 

açıklamasını yaptı. 

YETKİLİLER ÇARPIK VE 
ADALETSİZ SİSTEMİ 
DERHAL GÖZDEN 
GEÇİRMELİ

Yaşanan sessizliğin 
sadece eczaneleri değil, 
herkesi etkilediğini 
sözlerine ekleyen Yılmaz, 
‘’tüketiciler olarak ilaca 
erişim hakkımızı savunmak, 
sadece bugün değil, 
gelecekteki sağlık hakkımızı 
da korumak anlamına 
gelmektedir. Yetkilileri 
bu çarpık ve adaletsiz 
sistemi derhal gözden 
geçirmeye, halk yararını 
gözeten gerçekçi çözümler 
üretmeye çağırıyoruz’’ 
şeklinde konuştu. Hüseyin 
KARATAŞ 

‘VATANDAŞ HAYATi iLAÇLARA 
ULAŞMAkTA ZORLANIYOR’
Tüketici Hakları Derneği Gaziantep Şube Başkanı Eczacı Bülent Yılmaz, ilaç 
fiyatlandırmasında süregelen adaletsizliğin halk sağlığını tehdit ettiğini belirtti. 

BÜLENT YILMAZ



Baş Ağrısı Herkeste 
Olur, Peki Ya Migren?

Baş ağrısının stres, 
uykusuzluk, açlık ve 
yoğun çalışma gibi 
çeşitli nedenlerle ortaya 
çıkabileceğini belirten 
Uzm. Dr. Figen Şensoy, 
migrenin ise nörolojik 
bir hastalık olduğunu ve 
baş ağrısından çok daha 
fazlasını kapsadığını ifade 
etti. Migrenin sıklıkla 
başın tek tarafında 
zonklayıcı şekilde 
hissedildiğini, bulantı, 
kusma, ışığa ve sese karşı 
hassasiyet gibi belirtilerle 

seyrettiğini aktardı.

Migrenin Ayırıcı 
Belirtilerine Dikkat!

Hastalardan gelen en 
sık sorulardan birinin 
“Baş ağrım migren mi?” 
olduğuna dikkat çeken 
Şensoy, migreni ayırt 
etmek için bazı belirgin 
ipuçlarını sıraladı:

Ağrı tek taraflı ve 
zonklayıcı mı?
Atağa bulantı ya da ışığa 
duyarlılık eşlik ediyor 
mu?
Ağrı, günlük yaşamı 

kesintiye uğratıyor mu?
Bu sorulara “evet” yanıtı 
veren hastaların mutlaka 
bir nöroloji uzmanına 
başvurması gerektiğini 
belirten Şensoy, migrenin 
doğru tanı ve tedaviyle 
yönetilebileceğini 
vurguladı.

Tedavi Kişiye 
Özel Olmalı

Migren tedavisinde 
standart bir reçeteden 
söz edilemeyeceğini 
söyleyen Uzm. Dr. Figen 
Şensoy, “Bazı hastalar 
atak sırasında kullanılan 

ilaçlarla rahat ederken, 
bazıları için koruyucu 
tedavi şarttır. Aynı 
zamanda stres yönetimi, 
sağlıklı beslenme ve 
düzenli uyku gibi yaşam 
tarzı değişiklikleri de 
tedavinin önemli bir 
parçasıdır” dedi.

Migrenle Yaşam 
Mümkün

Migrenin kontrol altına 
alınabilir bir hastalık 
olduğunu belirten 
Şensoy, erken tanının 
önemine değinerek 
sözlerini şu şekilde 

tamamladı:
“Doğru tanı ve düzenli 
tedavi ile migren 
ataklarını en aza 
indirmek mümkün." 
BÜLTEN

‘HER BAŞ AğRISI MiGREN DEğiLDiR’
Medical Point Gaziantep Hastanesi Nöroloji Uzmanı Uzm. Dr. Figen Şensoy, baş ağrısı ve migren arasındaki 
farklar hakkında önemli açıklamalarda bulundu. Şensoy, “Her baş ağrısı migren değildir, ancak migren genellikle 
hafife alınır” diyerek, doğru tanı ve zamanında tedavinin yaşam kalitesini ciddi şekilde artırdığını vurguladı.
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GAZİANTEP İLİM VE 
KÜLTÜR DERNEĞİ

OLAĞANÜSTÜ GENEL KURUL
Derneğimizin Olağanüstü Genel Kurul toplantısı aşağıdaki yazılı olan gündemle 
30.04.2025 tarihinde saat 10:00’da Güvenevler Mh. 29030 Nolu Sk. No:10 Şehitkamil/
Gaziantep adresimizdeki Dernek merkezinde yapılmasına, çoğunluk sağlanamadığı 
takdirde 05.05.2025 tarihinde nisapsız olarak aynı yer ve saatte nisapsız olarak aşağıdaki 
gündemle yapılacaktır.

GÜNDEM:

1) Açılış ve yoklama
2) Genel Kurul Divan Başkanlığının Seçilmesi
3) Yönetim ve Denetleme Kurulu Raporlarının Okunması ve Yönetim Kurulunun İbrası,
4) Yönetim ve Denetim Kurulu Asil ve Yedek Üyelerin Seçilmesi,
5) Yeni seçilecek yönetim kuruluna, menkul ve gayrimenkul alması, satması, kiralaması 
ve kiraya vermesi, tahsis etmesi veya alması, hibe alması ve vermesi, alternatif ve 
uzlaşma çözüm yollarına müracaat etme yetkisinin verilmesi
6) Dilek ve temenniler
7) Kapanış.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın-2210097

‘R PROGRAMI 
ÇALIŞTAYI 

HEPiMiz iÇiN 
VERiMLi GEÇTi’
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Gaziantep 
Eğitim Fakültesi Yabancı Diller Eğitimi 
Bölümü İngiliz Dili Eğitimi Anabilim Dalı 
tarafından düzenlenen “R Programına 
Giriş” çalıştayı, GAÜN Gaziantep Eğitim 
Fakültesi Amfisi’nde gerçekleştirildi. 

Akademik 
araştırmalarda ve veri 
bilimi alanında yaygın 
olarak kullanılan, veri 
analizi, istatistiksel 
hesaplamalar ve 
grafiksel görselleştirme 
konularında güçlü 
bir programlama 
dili olan R ile ilgili 
çalıştay, University of 
Birmingham öğretim 
üyesi Dr. Justyna 
Mackiewicz tarafından 
verildi. Dr. Mackiewicz, 
etkinliğe Dr. Öğretim 
Üyesi Pelin Derinalp’in 
davetiyle katıldı. 
Katılımcıların sunulan 
akademik içerikleri 
daha iyi anlayabilmeleri 
amacıyla, çalıştay 
süresince çeviri desteği 
de yine Dr. Derinalp 
tarafından sağlandı.
Programın açılışında 
konuşan GAÜN Eğitim 
Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Bayram Çetin, 
çalıştaya gösterilen 
yoğun ilgiden duyduğu 
memnuniyeti dile 
getirerek, “Bu etkinlik 
için gönüllü katılım 
olsun, kimseyi 
zorunlu tutmayalım 
dedik; buna rağmen 
böylesine yüksek 
bir katılım görmek 
bizleri gerçekten 
mutlu etti. Etkinliğin 
düzenlenmesinde 
büyük emeği olan 
Dr. Öğretim Üyesi 

Pelin Derinalp’e de 
katkılarından dolayı 
teşekkür ediyorum.” 
ifadelerini kullandı.
Yabancı Diller Eğitimi 
Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Fatma Filiz tılfarlıoğlu 
konuşmasında, böyle 
nitelikli bir akademik 
etkinliğe ev sahipliği 
yapmanın mutluluğunu 
yaşadıklarını belirterek, 
“Bugün çok değerli 
bir ismi, University of 
Birmingham’dan Dr. 
Justyna Mackiewicz’i 
burada ağırlamaktan 
büyük onur duyuyoruz. 
Kendisinin, Dr. Öğretim 
Üyesi Pelin Derinalp 
ile doktora sürecinde 
kurduğu akademik 
dostluğun bu çalıştaya 
vesile olması bizler 
için ayrıca anlamlı. R 
Programı Çalıştayı’nın 
hepimiz için verimli 
geçmesini diliyorum. 
Katılımlarınız için 
hepinize teşekkür 
ederim.” dedi.
Çalıştaya katkılarından 
dolayı Dr. Justyna 
Mackiewicz ve 
Dr.Öğretim Üyesi Pelin 
Derinalp’e teşekkür 
edilerek, hediyeleri 
GAÜN Eğitim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Bayram 
Çetin ve Yabancı Diller 
Eğitimi Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Fatma Filiz 
tılfarlıoğlu tarafından 
takdim edildi. BÜLTEN

Kentimizde üç aylık 
dönemde kurulan 629 
şirketin toplam sermayesi 
ise 3 milyar 747 milyon 
550 bin tL olarak kayda 
geçti. 

KAPANAN 
ŞİRKET ARTIYOR

Ülkemizin en önemli 
sanayi ve metropol 
kentleri arasında yer 
alan, 6 Organize Sanayi 
Bölgesi’nin faaliyet 
gösterdiği Gaziantep’te, 
maliyetlerin artması 
ve ekonomik sıkıntılar 
nedeniyle kurulan şirket 

sayısında düşüş sürüyor. 
Buna karşın ise tasfiye 
edilen şirket sayısının 
tavan yaptığı kentte, 
kapanan şirket sayısındaki 
yükseliş de dikkat çekiyor. 
2024 yılının Ocak-mart 
dönemlerinde 668 
şirketin faaliyete başladığı 

kentte bu rakam bu 
yılın aynı döneminde 39 
azalışla 629’a geriledi. 
Kurulan kooperatif 
sayısı 4 artışla 6’dan 
10’a yükselirken, gerçek 
tüzel ticari işletme sayısı 
ise 97’den 58’e düştü. 
Bunun yanı sıra geçen 
yılın üç aylık döneminde 
106 şirketin faaliyetini 
sonlandırdığı şehirde 
2025 yılının üç aylık 
döneminde 8 artışla 114 
şirket kapısına kilit vurdu, 
üretimi sonlandırdı. 
Kapanan kooperatif 
sayısında herhangi bir 
değişiklik yaşanmazken, 
geçek kişi ticari işletme 
sayısı 1 artışla 63’e 
yükseldi. 

TASFİYE EDİLEN 
ŞİRKET SAYISI 
TAVAN YAPTI

Kapanan şirket 
sayısındaki artışın yanı 
sıra tasfiye edilen şirket 
sayısında da yükselişte 

devam ediyor. 2024 
yılının üç aylık sürecinde 
112 şirketin tasfiye edildiği 
kentte, bu yılın aynı 
döneminde tasfiye edilen 
şirket sayısı 2 artışla 
114’e çıktı. tasfiye edilen 
kooperatif sayısında bir 
değişiklik yaşanmadı. 
Geçen yıl 4 olan tasfiye 
edilen kooperatif sayısı 
bu yılın aynı döneminde 
ise 4 olarak kaldı. 
2025 yılının ilk üç 
ayında geçen yılın aynı 
dönemine göre kurulan 
şirket sayısı yüzde 3,6 
kurulan kooperatif sayısı 
yüzde 23,8 oranında 
azalırken,  kurulan 
gerçek kişi ticari işletme 
sayısı ise yüzde 9,6 artış 
gösterdi. Yine bu yılın ilk 
üç ayında kapanan şirket 
sayısı yüzde 5,6 kapanan 
kooperatif sayısı yüzde 1 
artarken, kapanan gerçek 
kişi ticari işletme sayısı 
yüzde 12,3 oranında azalış 
gösterdi. Leyla Aysun 
GÖKŞEN

kURULAN ŞiRkET SAYISINDAki 

DÜŞÜŞ DEVAM EDiYOR
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, yılın ilk üç ayında kurulan, kapanan ve tasfiye 
edilen şirket istatistiklerini açıkladı. Türkiye’nin önemli sanayi kentlerinden biri 
olan Gaziantep’te kurulan şirket sayısındaki azalış devam ediyor. 
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Bölge Müdürlüğümüze Bağlı Muhtelif Transformatör Merkezlerinde bulunan Akü Odalarının 
TEİAŞ Yangından korunma teknik şartnamesine göre uygun hale getirilmesi  yapım işi 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda   EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda 
yer almaktadır:
İKN :2025/580957
1-İdarenin
a) Adı :TÜRKİYE ELEKTRİK İLETİM A.Ş GENEL MÜDÜRLÜĞÜ(TEİAŞ) 12. BÖLGE 
MÜDÜRLÜĞÜ GAZİANTEP
b) Adresi :Osmangazi Mah.56090 Sok N:13/C 27001- Şehitkamil/GAZİANTEP
c) Telefon ve faks numarası :3423292828 - 3423290873
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası : 
https://ekap.kik.gov.tr/EKAP
2-İhale konusu yapım işinin:
a) Adı :Bölge Müdürlüğümüze Bağlı Muhtelif Transformatör Merkezlerinde bulunan Akü 
Odalarının TEİAŞ Yangından korunma teknik şartnamesine göre uygun hale getirilmesi yapım işi.
b) Niteliği, türü ve miktarı :Söz konusu iş 8 Kalem Olup, 341 Adedi malzeme temini ve 
montajı, 80 m2 mevcut pencerelerin sökülmesi ve yerine duvar örülerek kapatılması ile 5.000 m2 
akü odalarına su bazlı plastik boya yapılması işi.
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Teknik Şartname ekinde belirtilen yerler.
ç) Süresi/teslim tarihi :Yer tesliminden itibaren 200 (İkiyüz) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 15 gün içinde
yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :08.05.2025 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :Bölge Müdürlüğü Toplantı 
salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak 
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı 
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece  EKAP’tan 
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından 
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde 
bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali 
müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son 
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin 
% 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren 
belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik 
ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Bu ihalede benzer iş olarak, Yapım İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek Benzer İşler 
için 11.06.2011 tarih ve 27961 sayılı Resmi Gazetede Yayımlanan Yapım İşlerinde Benzer İş 

Gruplarına Dair Tebliğ’de yer alan D/I veya D/III Grubu işler benzer işler olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Elektrik Mühendisliği
Elektrik ve Elektronik Mühendisliği
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif fiyatla birlikte fiyat dışındaki unsurlar da dikkate alınarak 
belirlenecektir.
Hesaplamada Kullanılacak Formül:Toplam Puan=Teklif Fiyatı Puanı + Fiyat Dışı Unsur Puanı
İsteklinin Toplam Puanı hesaplanırken;
Toplam Puan = (Teklif Tam Puanı - (|En Düşük Geçerli Teklif Tutarı-Teklif Fiyatı| X Teklif Tam Puanı 
/ En Düşük Geçerli Teklif Tutarı)) + Fiyat Dışı Unsur Puanı
Teklif Fiyat Puanı:56
Fiyat Dışı Unsur (FDU) Puanı:44
Fiyat Dışı Unsur Değerlendirme Yöntemi: İsteklinin Teklifi ile Yaklaşık Maliyet Yapısının Birbiri ile 
Uyumu
(Alınabilecek Azami FDU Puanı : 40 )
Aşağıda, teklif cetvelinde yer alan iş kalemlerinden seçilen kaleme/kalemlere ilişkin asgari ve 
azami oranlar belirlenmiştir. İsteklinin teklif cetvelinde seçilen bu kalemlere verilmiş olan teklifler, 
isteklinin ihaleye vermiş olduğu toplam teklife oranlanarak 100 ile çarpılacak, bulunan oran o 
kalem için belirlenen asgari oran ile azami oran arasında kalıyorsa istekli o kalem için belirlenen 
fiyat dışı unsur puanını alacaktır. 

6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, 
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların 
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda 
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar: İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama 
istenecektir.
-İhalede uygulanacak sınır değer katsayısı (N) = 1 Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı’nın 31 
Mayıs 2017 tarih ve 30082 sayılı Resmi Gazete’nin “İlanlar” bölümündeki duyurusunda yer alan 
hususlar doğrultusunda, Kamu İhale Genel Tebliği’nin “Aşırı Düşük Teklif Değerlendirmesi” başlıklı 
45. maddesi çerçevesinde yapılacak hesaplamalarda (N) sınır değer katsayısı (1,) olarak dikkate 
alınacaktır.
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BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜMÜZE BAĞLI MUHTELİF TRANSFORMATÖR 
MERKEZLERİNDE BULUNAN AKÜ ODALARININ TEİAŞ YANGINDAN KORUNMA 

TEKNİK ŞARTNAMESİNE GÖRE UYGUN HALE GETİRİLMESİ YAPIM İŞİ
TÜRKİYE ELEKTRİK İLETİM A.Ş GENEL MÜDÜRLÜĞÜ(TEİAŞ) 

12. BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ GAZİANTEP

Fiyat Dışı Unsur Tanımı: 
Bu ihalede ekonomik açıdan en avantajlı teklif, fiyatla birlikte fiyat dışı unsurlar da dikkate alınarak 
belirlenecektir. Değerlendirme; “fiyat puanlaması” ile “kalite ve teknik nitelik puanlaması” (fiyat 
dışı unsur puanlaması) olmak üzere iki bölümde yapılacaktır. A- Fiyat Puanı (FP) (56 PUAN) 
Geçerli teklif veren İstekliler için fiyat puanlaması 56 tam puan üzerinden yapılacaktır. Geçerli 
teklifler içinde en düşük teklif fiyatına sahip istekli 56 tam puan alacak olup, diğer isteklilere ait 
fiyat puanı; FPist = (TFmin / TFist) x 56 formülü ile hesaplanacaktır. Hesap sonucu bulunan 
FPist değeri virgülden sonra en yakın iki ondalık basamaklı sayıya yuvarlanacaktır. Bu formülde; 
FPist : İsteklinin fiyat puanını, TFmin : Geçerli teklifler içinde en düşük teklif fiyatını, TFist : 
İsteklinin teklif fiyatını ifade eder. B- Fiyat Dışı Unsur Puanı (FDUP): (44 Puan) = (40+3+1) B-1 
Kalite ve Teknik Nitelik Puanı (KTNP) (40 PUAN) NOT: Fiyat Dışı Unsur Puanlaması İle  İlgili   
Tablo Ve Açıklamaları İhale Dökümanı  Kapsamında  PDF. Olarak Sunulmuştur. 

Programa Karkamış 
Belediye Başkanı 
Mustafa Güzel’in yanı 
sıra AK Parti Karkamış 
İlçe Başkanı Hacı Ayvaz 
Çiçek, AK Parti Nizip 
İlçe Başkanı Yakup 
Karakuş ve çok sayıda 
vatandaş katıldı.
Açık havada, samimi 
bir atmosferde 
gerçekleştirilen 
programda, Başkan 
Mustafa Güzel bir yıllık 
belediye çalışmalarını 
ve önümüzdeki bir 
yıllık hedeflerini 

vatandaşlarla paylaştı.
Sunumun ardından 
mikrofon vatandaşlara 
geçti. Gelen soru, öneri 
ve eleştiriler dikkatle 
dinlendi.
Şeffaf ve katılımcı 
belediyecilik 
anlayışının bir örneği 
olan programda, her 
türlü görüşe açık bir 
platform sunulurken, 
Başkan Güzel de 
doğrudan halkla 
temas kurarak fikir 
alışverişinde bulundu. 
BÜLTEN

Şahinbey Belediyesi, 
Çanakkale'nin 100. Yıl 
etkinlikleri çerçevesinde 
"Gaziler Diyarından, 
Şehitler Diyarına" 
projesiyle 218.300 
öğrenciyi Çanakkale'ye 
götürmüştü. Projeyi 
devam ettiren Şahinbey 
Belediyesi bu yılda, 
34.700 öğrenciyi daha 
Çanakkale'ye götürecek. 
Proje kapsamında 
böylece bu yıl toplamda 
253.000 öğrenci ve 
vatandaş şehitler diyarını 

ziyaret etmiş olacak.
Bilgilendirme 
toplantısına katılan 
Şahinbey Belediye 
Başkanı Mehmet 
tahmazoğlu, "Gaziler 
Diyarından Şehitler 
Diyarına projemiz 
kapsamında 10 yıldır 
kiraladığımız özel uçakla 
her gün öğrencilerimizi 
Çanakkale’ye 
şehitlerimizi ziyarete 
götürüyoruz. Sabah 
06.00’da kalkan 
uçağımız 07.30’da 

Çanakkale’de oluyor. 
Sabah 07.30’dan akşam 
22.30’a kadar 15 saat 
boyunca gençlerimiz 
rehberlerimiz ve 
öğretmenlerimiz 
eşliğinde tüm şehitlikleri 
ve müzeleri ziyaret 
ediyorlar. Bu vatan için 
toprağa düşmüş vatan 

evlatları için dualar 
okuyarak teşekkür 
ziyaretinde bulunuyorlar. 
Akşam saat 22.30 tekrar 
Çanakkale'den hareket 
eden öğrencilerimiz 
gece 24.00’de 
Gaziantep'e geliyorlar. 
Havalimanından 
aldığımız öğrencileri 

tekrar evlerine teslim 
ediyoruz. Bu yılda 
34.700 öğrencimizi 
ecdatla buluşturacağız. 
Böylece toplamda 
253.000 şehidimize 
karşılık 253.000 gazi 
torununu ecdatla 
buluşturmuş olacağız” 
dedi. BÜLTEN

öğRENci KAfiLESi BiLGiLENDiRiLDi
ÇANAKKALE’YE GiDEcEk iLK 

Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet Tahmazoğlu’nun Çanakkale’nin 100. Yıl etkinlikleri kapsamında 
başlattığı ve bu yıl da devam ettirdiği “Gaziler Diyarından, Şehitler Diyarına” projesinde 
Çanakkale’ye gidecek ilk öğrenci kafilesi Başkan Tahmazoğlu’nun katıldığı toplantıyla bilgilendirildi.

MESiRE ALANIMIzDA 
HALKIMIzLA iÇ iÇE, GÖNÜL 

GÖNÜLE SOHBET ETTiK
"Vatandaş Soruyor, Başkan Cevaplıyor" 
Programı Yoğun İlgiyle Gerçekleştirildi. Karkamış 
Belediyesi tarafından düzenlenen "Vatandaş 
Soruyor, Başkan Cevaplıyor" programı, Pazar 
günü Karkamış Mesire Alanı’nda gerçekleştirildi. 
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T.C. İSLAHİYE 3. ASLİYE 
HUKUK MAHKEMESİNDEN

KAMULAŞTIRMA İLANI
ESAS NO : 2025/33 -34 - 35 - 36 - 37Kamulaştırmayı yapan davacı idare DSİ, malikleri aşağıda yazılı 
taşınmazların kamulaştırma bedelinin tespiti ve tescili için davacı idare tarafından mahkememizin aşağıda 
dosya numaraları belirtilen esas sayılı davalar açılmıştır, davaların duruşması aşağıda belirtildiği şekilde 
09/05/2025 tarihine bırakılmıştır. 2942 Sayılı Kamulaştırma Yasasının 10. maddesinin 4. bendi uyarınca ilan 
olunur. 14.04.2025

DOSYA 
ESAS 
NO

2025/33

2025/34

2025/35

2025/36

2025/37

DAVACI 
İDARE

DSİ

DSİ

DSİ

DSİ

DSİ

DAVALI TARAF

Abdurrahman 
Yıldırım ve 
Hüseyin 
Yıldırım

Abdurrahman 
Yıldırım

Abdurrahman 
Yıldırım

Haydar Şahin

Abdullah Şahin
Abidin Şahin
ve Diğerleri

DURUŞMA 
TARİHİ

09/05/2025

09/05/2025

09/05/2025

09/05/2025
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Başkan Fatma Şahin, 23 
Nisan Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı 
etkinlikleri kapsamında 
düzenlenen, Adana 
Büyükşehir Belediyesi 
Şehir tiyatrolarının 
hazırladığı “Şeker Kız ve 
Arkadaşları” adlı oyunu 
çocuklarla birlikte izledi.
Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma 
Şahin, oyun sonrası 
yaptığı konuşmada 
etkinliklere ilgi gösteren 
öğretmen ve öğrencilere 
teşekkür ederek, tiyatro 
oyununun içeriğiyle ilgili 
çocuklara nasihatlerde 
bulundu:
“Bu hafta 23 Nisan 
haftası, sizin haftanız. 
Bayramınız kutlu 
olsun çocuklar. 105 
yıl önce dünyanın 
ilk çocuk bayramını 

Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk, çocuklarımıza 
armağan etmiş. 
Bugüne kadar getiren 
öğretmenlerimize, 
annenize ve babanıza 

çok teşekkür ederim. 
Bugün kültür ve sanatta 
bir şey yaptık. Ağaçları 
kesmeyeceğiz, yeşili 
koruyacağız, ormanımızı 
koruyacağız. Yeşil bir 

dünya için durmak yok, 
yola devam diyorum. 
Kültür ve sanatımızda 
size verilecek mesajları; 
suyumuzu korumamız 
gerektiğini, yeşili 
korumamız gerektiğini, 
ortak dünyamız 
olan gezegenimizi 
korumamız gerektiğini 
konuşacağız.”
Oyun yazarı Seyfettin 
Süha Erol, tiyatro 
oyuncularına ve 
yetkililere günün 
anısına teşekkür etmek 
amacıyla hediye takdim 
etti.
Çocukların büyük ilgi 
gösterdiği hikayede, 
ormanda ailesiyle 
birlikte yaşayan Şeker 
Kız ve arkadaşları 

tombul Güvercin, 
Dahi Köpek ve Ürkek 
Sincap, ağaçları keserek 
doğaya zarar veren 
kerestecilere karşı 
mücadele ederek 
doğayı korumaya 
çalışıyor. Eğlenceli 
şarkılar eşliğinde 
doğanın, ormanların 
ve ağaçların önemi 
çocuklara aktarılıyor.
Seyfettin Süha Erol 
tarafından kaleme 
alınan, 6-9 yaş arası 
çocuklara hitap eden 
tiyatro oyunu GBB 
Onat Kutlar Sahnesinde 
sahneleniyor. 6 Mayıs 
tarihine kadar yüzlerce 
çocuk bu sahnede 
tiyatroyla buluşacak. 
BÜLTEN

Kongrenin Başkanlığını Dr. 
Av. Cengiz Bayram, Kongre 
Onursal Başkanlığını Op. 
Dr.  Samet Bayrak yapacak. 
Kongrede Adli tıp Kurumu 
açısından Malpraktis davaları 
ve hekimlerin sorumluluğu, 
Ceza Hukuku açısından 
uygun tıbbi müdahale, 
Danıştay nezdinde hekimlerin 
malpraktisten kaynaklanan 
tazminat davalarına bakışı, 
diş hekimlerinin hukuki 
sorumluluğu, hekimler 
açısından taksirle öldürme 
ve görevi kötüye kullanma 
suçları, hekimler ve diğer 
sağlık çalışanlarının  ceza 
soruşturma süreci ve 7406 
sayılı yasa, hekimlerin 
disiplin sorumluluğu, Kadın, 
Doğum Hekimleri aleyhine 
açılan davaların analizi, 
tıbbi ilaç kaynaklı zararlarda 
eczacıların ve hekimlerin 
sorumluluğu, tıbbi malpraktis 
davalarında zaman aşımı 
ve hak düşürücü süreler, 
tıbbi malpraktis tazminat 
davalarında Yargıtay’ın 
aydınlatma yükümlülüğüne 
yaklaşımı, hekimlerin mesleki 
sorumluluk sigortalarında 
karşılaştığı sorunlar konuları 
ele alınacak.

Dr. Av. Cengiz Bayram, 

kongreye tüm hekim ve 
avukatları davet ederek şu 
açıklamayı yaptı

 “Misyonumuz; türkiye’de 
birçok sorun yaşayan 
hekimlerin yaşadıkları 
hukuksal sorunlara destek 
olmak ve bunlara çözüm 
aramaktır. Vizyonumuz; 
türkiye’de görev yapan 
hekimlerin yaşadıkları 
hukuki sorunlarının çözümü 
aşamasında kendi alanında 
uzman saygın hukukçular 
ve 81 ilimizde merkeze 
bağlı olarak görev yapan 
hukukçular aracılığıyla 
onlarla dayanışma içinde 
olmaktır. Özellikle son 
yıllarda, sağlık hizmeti 
sunumunda önemli yeri 
olan hekimler ekonomik, 
sosyal ve hukuki anlamda 
birçok sıkıntı yaşamaktadır. 
Bu sıkıntılar; birçok hekimin 
mesleği bırakmasına, 
birçoğunun yurt dışına 
gitmek ve mesleğe orada 
devam etmek için yollar 
aramasına yol açmaktadır. 
Bu kapsamdaki bir diğer 
tehlike ise cerrahi branşlarda 
uzmanlaşma istek ve 
eğiliminin hızla azalmaya 
başlamış olmasıdır..” 
BÜLTEN

DURMAK YOK, YOLA DEVAM’
‘YEŞiL BiR DÜNYA iÇiN 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatrosu tarafından düzenlenen “2. Çocuk Tiyatroları 
Şenliği” kapsamında sahnelenen “Şeker Kız ve Arkadaşları” isimli tiyatro oyununa katılan 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, çocuklar tarafından yoğun ilgiyle karşılandı.

‘HEKiMLERiN 
YAŞADIkLARI 

HUKUKSAL 
SORUNLARA 

ÇÖzÜM BULMALIYIz’
Hekimlerle Hukuksal Dayanışma Derneği 
tarafından düzenlenecek olan Tıp 
Hukuku Kongresi‘nde malpraktis davaları 
ile ilgili önemli bilgiler ele alınacak.
Hekimlerle Hukuksal Dayanışma Derneği 
tarafından Gaziantep’te, 26-27 Nisan’da 
Tıp Hukuku Kongresi düzenlenecek.

Milli Sporcu Süreyya 
Ayhan’ın da eşlik ettiği 
kortejde öğrenciler 
marşlar eşliğinde 
yürüdü.
türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nin açılışının 

105. yıldönümünü ve 23 
Nisan Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı 
coşkusu Gaziantep Kolej 
Vakfı Özel Okullarının 
bütün birimlerinde 
büyük bir heyecanla 

start aldı. GKV Özel 
Anaokulu öğrencileri 
etkinlikler kapsamında 
bir kortej düzenleyerek 
GKV Özel Okulları eğitim 
kampüsünü adeta 
bayraklarla donattı. İHA

23 NiSAN KUTLAMALARI
ERkEN BAŞLADI
Gaziantep Kolej Vakfı Özel Anaokulu öğrencileri tarafından 23 Nisan Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Haftası etkinlikleri kapsamında düzenlenen kortej ayakta alkışlandı. 
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Son yıllarda kalp 
hastalıklarının görülme 
sıklığında artış yaşanıyor. 
Her yıl yaklaşık 18 milyon 
kişinin kalp ve damar 
hastalıkları nedeniyle hayata 
veda ettiği bildiriliyor. Kalp 
hastalıklarının hem dünya 
genelinde hem de türkiye’de 
en sık görüldüğünü belirten 
Medicana International 
İzmir Hastanesi Kardiyoloji 
Uzmanı Prof. Dr. İstemihan 
tengiz, “Dünya Sağlık 
Örgütü verilerine göre her 
yıl yaklaşık 18 milyon kişi 
kalp ve damar hastalıkları 
nedeniyle hayatını 
kaybediyor. türkiye İstatistik 
Kurumu’nun 2023 verilerine 
baktığımızda ise ülkemizdeki 
ölümlerin yaklaşık üçte biri 
dolaşım sistemi hastalıklarına 
bağlı. Bu oran, konunun ne 
kadar önemli olduğunu net 
bir şekilde ortaya koyuyor” 
ifadelerini kullandı.

Tengiz: “Kalp hastalıklarını 
önlemek mümkün”

Kalp hastalıklarının 
büyük ölçüde önlenebilir 
olduğunun altını çizerek 
risk faktörlerinin kontrol 
altına alınmasının önemini 
şu sözlerle dile getiren 
tengiz, “Yüksek tansiyon, 
yüksek kolesterol, diyabet, 
obezite, sigara kullanımı, 
sağlıksız beslenme, 
hareketsizlik ve stres; kalp 
ve damar sistemini ciddi 
biçimde tehdit ediyor. 
Ancak bu risk faktörlerinin 
önemli bir bölümü bireysel 
önlemlerle kontrol altına 
alınabilir. Sağlıklı yaşam 
alışkanlıklarıyla kalp 
hastalıklarının gelişimini 
geciktirmek hatta tamamen 
önlemek mümkün” diye 
konuştu.

Günümüzde daha 
sık görülüyor

Son yıllarda kalp 
hastalıklarının görülme 
sıklığındaki artışa dikkat 
çeken tengiz, “Koroner arter 
hastalığı, kalp kasına kan 
taşıyan damarların kolesterol 
birikimiyle daralması sonucu 
gelişir. Bu damarlarda oluşan 

plaklar yırtıldığında kan 
pıhtısı ile damar tamamen 
tıkanabilir ve ani kalp 
krizi meydana gelebilir. 
Kalp yetmezliği ise kalbin 
vücuda yeterli miktarda 
kan pompalayamaması 
durumudur. Genellikle 
kronik ilerler ancak zaman 
zaman akut ataklarla da 
ortaya çıkabilir. En sık 
nedeni koroner arter 
hastalığı olmakla birlikte, 
hipertansiyon, kalp kapak 
hastalıkları ve kalp kası 
hastalıkları da etken olabilir. 
Kalp kapağı hastalıklarının 
günümüzdeki en sık 
nedeninin yaşlanmaya bağlı 
dejenerasyon olduğuna 
işaret eder. Kapaklarda 
daralma ya da yetmezlik 
görülebilir. Aritmiler ise 
kalbin çok hızlı, çok yavaş 
ya da düzensiz atmasıyla 
seyreder. Bazı aritmiler hafif 
olabilirken, bazıları ciddi 
ritim bozukluklarına ve hatta 
ani ölümlere yol açabilir” 
şeklinde konuştu.

Teknolojik gelişmeler 
büyük rol oynuyor

tanı yöntemlerinin 
çeşitlendiğini ve artık daha 
erken evrede hastalıkların 
tespit edilebildiğini 
belirten tengiz, “EKG, 
ekokardiyografi, efor 
testi, ritim ve tansiyon 
holterleri gibi girişimsel 
olmayan testlerin yanı sıra 
gerektiğinde anjiyografi 
gibi girişimsel işlemler de 
uygulanabiliyor. Özellikle 
Bt koroner anjiyografi 
gibi modern görüntüleme 
teknikleriyle erken ve 
doğru tanı şansı artıyor” 
dedi. tedavi yaklaşımlarının 
hastalığın türüne ve hastanın 
genel sağlık durumuna göre 
belirlendiğini vurgulayan 
Prof. Dr. İstemihan tengiz, 
şöyle devam etti:
“İlaç tedavisi, kalp 
hastalıklarının temel tedavi 
yöntemlerinden biridir. 
Yüksek tansiyon, kolesterol, 
ritim bozuklukları ve pıhtı 
önleme ilaçları uygun 
hastalarda kullanılır. Ancak 
bazı durumlarda ilaç tedavisi 
yeterli olmaz.”İHA

Sağlık Bakanlığının 
himayesinde 
düzenlenen Balkan 
Sağlık İş Forumu, 26-

27 Nisan tarihlerinde 
Edirne’de yapılacak. 
Organizasyonunu 
USHAŞ’ın (Uluslararası 

Sağlık Hizmetleri AŞ) 
üstlendiği forum ile 
sağlık alanında yenilikçi 
gelişmelere yön verecek 

ortak çalışmalar 
yapılmasına zemin 
hazırlamak ve bölgesel 
iş birliğini güçlendirmek 
amaçlanıyor. Ayrıca 
13 ülkenin bir araya 
geleceği Forum’la, 
Balkan ülkeleri için 
ortak bir sağlık 
vizyonu oluşturulması 
ve bölgedeki sağlık 
hizmetlerinin gelişimine 
öncülük edilmesi de 
hedefleniyor.
Forumda, ‘tanıtım 
Politikaları, Sağlık 
Yatırımları, türkiye 
ve Balkan Ülkeleri 
Arasındaki Stratejik 
İş Birlikleri, Üreten 
Sağlık, Yerli ve Milli 
teknoloji, Sağlıkta 
türkiye Yüzyılı Vizyonu, 
türkiye’de Sağlık 
Hizmetleri Standartları 
ve Kamu-Özel Sağlık 

Hizmet Sunumu, 
trakya Bölgesi Özelinde 
Sağlık Yatırımları ve 
Sağlık turizminin 
Geliştirilmesi ve Sağlık 
turizminde İnsan 
Kaynağı, Bilgi Sistemleri 
ve İnovasyon’ konuları 
ele alınacak.
Forumda, türkiye’nin, 
Macaristan’ın ve 11 
Balkan ülkesinin Sağlık 
Bakanları ve üst düzey 
yetkilileri yer alacak. 
Arnavutluk, Bosna-
Hersek, Bulgaristan, 
Hırvatistan, Karadağ, 
Kosova, Kuzey 
Makedonya, Romanya, 
Sırbistan, Slovenya 
ve Yunanistan 
olmak üzere Balkan 
ülkelerinin katılacağı 
Forum’a ayrıca 
Macaristan davet 
edilecek. İHA

Şahinbey Belediyesi'nin 
kadınlara yönelik 
Kurbanbaba Gençlik 
Merkezi'nde açtığı okuma 
yazma kursuna katılan 
kadınlar, "öğrenmenin 
yaşı yok" sözünü bir kez 
daha hatırlattı. Kadınların 
toplumsal hayata 
katılımlarını sağlamak 
amacıyla açılan okuma 
yazma kursuna özellikle 
de yaşları 25 ile 60 
arasında değişen kadınlar 
katıldı. Okuma yazma 
bilmedikleri için günlük 
hayatta zorlanan kadınlar, 
yaşadıkları sorunlarla baş 
edebilmek için okuma 
yazma öğrenmeye 
çalışıyor. Günlerinin bir 
bölümünü ev işleriyle, 
diğer bölümünü de kursta 
geçiren kadınların azmi ve 
gayreti ise takdir topluyor.

"Kursiyerlerimiz, 
içlerinde 
ukde kalan okuma 
yazma 
arzusunu yerine 
getirmiş oluyor"

Kurbanbaba Gençlik 
Merkezi'nde görevli 
öğretmen Erdal Demirtaş, 
okuma yazma kursuna 
büyük ilginin olduğunu 
ifade etti. Gündelik 
işlerini yaparken okuma 
yazmayı bilmedikleri 
için başkalarından 
destek almak zorunda 
kalan kadınların artık 
kendilerine daha çok 
güvendiklerini belirten 
Demirtaş, "Şahinbey 
Belediyemizin açmış 
olduğu okuma yazma 
kurslarında eğitimlerimiz 
başlamıştır. Kadın ve 
erkek kursiyerlerimize 
okuma yazma eğitimi 
vermekteyiz. tesisimizde 
sabah ve öğle kurslarımız 
bulunmaktadır. 
Kursiyerlerimiz okuma 
yazma kurslarına rağbet 
etmektedir. Geçmişin zor 
imkanları ve şartlarından 
dolayı okuma yazma 
öğrenemeyenler, 
Şahinbey Belediyemizin 
açmış olduğu okuma 
yazma kurslarından 

faydalanmaktadır. 
Kurslarımızda okuma 
yazma öğrenmeye 
başladılar ve kursların 
faydasını görmeye 
başladılar. Kurslarımızda 
okuma yazma 
öğrendikten sonra 
telefonlarını artık 
rahatlıkla kullanabiliyorlar. 
Otobüs levhalarını 
okuyabiliyorlar ve hayat 
şartlarını kolaylaştırmış 
oluyorlar. Kursiyerlerimiz 
çocukluk dönemlerinde 
içlerinde ukde olarak 
kalan okuma yazma 
arzusunu yerine getirmiş 
oluyorlar" dedi.

"Okuma yazmayı 
öğrendikten sonra 
öz güvenim arttı"

Kursa katılan 
kursiyerlerden bazıları 
okula hiç gitmediklerini, 
bazıları da eğitimlerini 
çeşitli nedenlerle yarıda 
bıraktıklarını belirtti. 

Kursiyerlerden Emine 
taş, okuma yazmayı 
öğrendikten sonra öz 
güvenlerinin arttığını 
belirterek, "Bu kursa 
gelmeden önce hiç okuma 
yazma bilmiyordum. 
toplu taşıma araçlarına 
binmeden önce nereye 
gittiğini soruyordum. 
Bana aracın üzerinde 
nereye gittiğini 
söylüyorlardı. Fakat 
‘okuma yazmam 
yoktur' diyemiyordum. 
Hastaneye giderken 
mutlaka birileriyle 
gidiyordum. Her 
zaman hastaneye 
gidemiyordum. Okuma 
yazma kursunu açtığı 
için Şahinbey Belediye 
Başkanımız Mehmet 
tahmazoğlu'ndan 
Allah razı olsun. Kursa 
geldim ve okuma 
yazma öğreniyorum. 
Artık okuma yazmayı 
öğrendim. Yolda 
giderken artık bir tabelayı 

okuyabiliyorum. toplu 
taşıma araçlarını rahatlıkla 
kullanabiliyorum" diye 
konuştu.

"Artık gideceğimiz yeri 
kimseye sorma 
ihtiyacımız kalmadı"

toplu taşıma araçlarında 
zorlandığını anlatan 
Gülizar Şahin de çoğu 
zaman sorularına rencide 
edici cevaplar almanın 
kendisini üzdüğünü 
belirterek, "Bu kursun 
açılması bizim için çok 
iyi oldu. Kurs sayesinde 
okuma yazmamızı 
pekiştiriyoruz ve okuma 
yazma öğreniyoruz. 
Okuma yazma 
öğrendiğimiz için artık 
gittiğimiz yerlere daha 
güvenli ve sorunsuz bir 
şekilde gitmeye başladık. 
Artık gideceğimiz yeri 
kimseye sorma ihtiyacımız 
kalmadı" ifadelerini 
kullandı.  İHA

KADINLARIN Öz GÜVENi ARTTI
OkUMA YAZMA öğRENEN 
Gaziantep'te okuma yazma bilmedikleri için günlük hayatta sorunlarla karşılaşan kadınlar, 
Şahinbey Belediyesi'nin kadınlara yönelik açtığı kurslarla kendilerini geliştirme fırsatı buldu. 
Kursları tamamlayan kadınlar, kısa sürede okuma yazma öğrenmenin gururunu yaşıyor.

BALkAN SAğLIk iŞ FORMUYLA 
BöLGESEL iŞ BiRLiğiNiN 

GÜÇLENDiRiLMESi AMAÇLANIYOR
Sağlık Bakanlığı tarafından düzenlenecek olan ve 13 ülkenin katılacağı 
Balkan Sağlık İş Formunda bölgesel iş birliğinin güçlendirilmesi amaçlanıyor.

KEMAL MEMİŞOĞLU

‘KALP 
HASTALIKLARINI 

ÖNLEMEK 
MÜMKÜN’

Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) verilerine göre 
kalp ve damar hastalıkları, dünya çapında 
sık görülen sağlık sorunları arasında ilk 
sırada yer alıyor. Kalp hastalıklarının hem 
dünya genelinde hem de Türkiye’de en sık 
görüldüğünü belirten Kardiyoloji Uzmanı 
Prof. Dr. İstemihan Tengiz, "Dünya Sağlık 
Örgütü verilerine göre her yıl yaklaşık 
18 milyon kişi kalp ve damar hastalıkları 
nedeniyle hayatını kaybediyor" dedi.
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Gençlik ve Spor 
Bakanlığı, Milli 
Eğitim Bakanlığı ile 
türkiye Halk Oyunları 
Federasyonu tarafından 
Düzce Bahçeşehir 
Spor Salonu'nda 
gerçekleştirilen Okul 
Sporları Halk Oyunları 
türkiye Şampiyonasına, 
18 ilden 800 öğrenci 
katıldı. İl ve bölge 
yarışmalarında birinci 
olarak finallere katılmaya 
hak kazanan yıldız 
sporcular bir araya 
geldi. Renkli kostümler, 
ritmik adımlar ve 
kültürümüzün en güzel 
ezgileriyle dolu bu 
büyük organizasyonla, 
geleneksel halk 
oyunlarımızı gelecek 
nesillere aktarmayı 
hedefleniyor.
İlk günün sonunda 
Düzenlemesiz Dal’da 

trabzon Mimar Sinan 
Ortaokulu birinci, 
Gaziantep Dokuzyol 
Ortaokulu ikinci, 
İstanbul Anafartalar 
Ortaokulu üçüncü ve 
Erzurum Hilalkent 125. 

Yıl Ortaokulu dördüncü 
oldu.
Şampiyonanın ikinci 
günü sonunda 
düzenlemeli dalda 
Konya Akşehir Atatürk 
Ortaokulu birinci, 

İstanbul Kısıklı Şehit 
Hüseyin Dalgılıç 
Ortaokulu ikinci, Isparta 
Hızarbey Ortaokulu 
üçüncü olurken Denizli 
Özel Çözüm Ortaokulu 
dördüncü oldu.

Dereceye giren okullara 
ödülleri türkiye Halk 
Oyunları Federasyonu 
Başkanı Hüseyin Güler 
ve Gençlik ve Spor 
İl Müdürü İsa Yazıcı 
tarafından verildi. İHA

İç Hastalıkları Uzmanı 
Dr. Güven Koç, 
vitamin takviyeleri 
hakkında açıklamalarda 
bulundu. Vitaminlerin 
vücudumuzda 
gerçekleşen tüm 
işlemlerde anahtar rol 
oynayan, vücutta bir 
oranda sentezlenmeyen, 
yaşam için gerekli, çok 
küçük miktarlarıyla 
hücre metabolizmasında 
önemli tepkimeleri 
uyaran organik bileşikler 
olduğunu ifade 
eden Uzm. Dr. Koç, 
“Vitaminlerin çoğu, vücut 
tarafından yapılamadığı 
için tükettiğimiz 
besinlerle alınması 
gerekmektedir. Yeterli ve 
dengeli bir beslenmeyle 
vücudun vitamin 
ihtiyacı çoğunlukla 
karşılanabilir. Ancak 
gebelik, yaşlılık gibi bazı 
fizyolojik durumlarda, 
bazı çevresel faktörlerle, 
bazı hastalıklar veya ilaç 
tedavisi durumlarında 
vitamin ihtiyacı artabilir. 
Bu durumlarda vitamin 
takviyesi gerekebilir” 
diye konuştu.

“Doktor kontrolünde 
ek vitamin alınmalı”

Hangi durumlarda 
vitamin takviyesi 
alınması gerektiğini 
anlatan Uzm. Dr. Koç, 
“Sağlıklı bireylerin 
gıdalarına ek olarak 
vitamin almalarına 
gerek yoktur. Kişinin 
vitamin eksikliği varsa 
isteğine bağlı olarak 
değil doktor kontrolünde 
ek vitaminleri alması 
gerekmektedir. Bu 
yüzden besin gruplarının 
dengeli olarak vitamin 
kayıplarına neden 
olmadan tüketilmesi 
önemlidir. Kronik 
hastalıklar gibi 
durumlarda, vitaminlerin 
bağırsaklardan 
emiliminin bozulduğu 
durumlarda, yaşamın 

sağlıklı sürdürülmesi 
açısından vitamin 
takviyelerinin alınması 
gerekmektedir” şeklinde 
konuştu.

“Vücuda zarar 
verebilir”

Bilinçsiz vitamin 
takviyesi kullanımının 
olumsuz etkileri 
hakkında bilgi veren 
Uzm. Dr. Koç, “Vitaminler 
vücutta büyük oranda 
üretilemediğinden 
besinlerle alınması 
gerekir, eğer besinlerle 
alınmasında sorun 
varsa veya besinlerle 
alınmasına rağmen 
vücutta emilemiyorsa 
dışarıdan ama 
doktor kontrolünde 
kullanılmalıdır. Doktor 
kontrolü olmadan, 
hastanın kontrolsüz 
vitamin kullanması 
özellikle yağda eriyen 
D vitamini, A vitamini 
gibi hormonların toksik 
seviyelere çıkmalarına ve 
vücuda zarar vermelerine 
sebep olabilmektedir” 
dedi.

“Vitamin takviyeleri 
kullanımı nitelikli 
çalışanlarda daha 
fazla”

İstatistiki verilerden 
bahseden Uzm. Dr. Koç, 
“Araştırmalara göre gıda 
takviyesi kullanım oranı 
kadınlarda yüzde 18, 
18-34 yaş grubundaki 
gençlerde yüzde 15, 
bekârlarda yüzde 33, 
üniversite mezunlarında 
yüzde 23’tür. Nitelikli 
işlerde ve profesyonel 
mesleklerde çalışanlarda 
kullanım oranı 
ortalamadan yüksektir. 
Bu oranlar diğer ilaç 
gruplarına göre oldukça 
yüksektir. Bunun büyük 
bir oranı gerekli olmadan 
kontrolsüz kullanıma 
bağlıdır” açıklamasında 
bulundu. İHA

Güneydoğu Anadolu 
Bölgesi bu yıl şiddetli 
kuraklıkla mücadele 
ediyor. Gaziantep, 
Kilis, Diyarbakır, 
Mardin ve Adıyaman’ın 
bir kısmında yağış 
yetersizliği, özellikle 
tahıl üreticilerini büyük 

bir çıkmaza soktu. Arpa, 
buğday ve mercimek 
gibi temel ürünlerin 
ekili olduğu alanlarda 
bitkilerin boyu sadece 
10-15 santimetre 
arasında kaldı. Birçok 
bölgede ürünler 
başak dahi tutmadı. 

Hasat edilemeyecek 
haldeki zayıf ürünler, 
hayvanların otlak alanı 
oldu. Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi’nin 
birçok ilinde olduğu 
gibi Şanlıurfa’da 
da yağmurların 
zamanında düşmemesi 

beraberinde kuraklığı 
getirdi. Hasat dönemi 
yaklaşmasına rağmen 
boyları 15 santimi 
geçmeyen ekinlerin 
bulunduğu tarlalar, 
hayvanların otlak alanı 
oldu.

Birçok çiftçi 
ürünlerini 
hasat edemeyecek

Şanlıurfa’nın Haliliye 
ilçesine bağlı kırsal 
Koçak Mahallesi'nde 
çiftçilik yapan Ahmet 
Çifçi ve kardeşi Mehmet 
Çifçi, bu yıl ekinlerin 
tamamen kuruduğunu 
belirtti. Devletin 
kendilerine destek 
vermesini isteyen 
Ahmet Çiftçi, "Nasıl 
ektiysek öyle duruyor, 
ekinler kurudu. 
Hayvancılık öldü, bu 
yıl hayvana verecek 
saman bile yok. Göçüp 
gideceğiz, devletin el 
uzatmasını istiyoruz" 

dedi.

"Her şey borç, şimdi 
nasıl ödeyeceğiz"

Kırsal Sumaklı 
Mahallesi'nde çiftçilik 
yapan Ömer Dolap 
da hem tarımda hem 
hayvancılıkta kriz 
yaşadıklarını ifade 
ederek, "Bu yıl ürün 
olmadı. Mazot, gübre 
her şey borçla alındı. 
Şimdi nasıl ödeme 
yapacağız bilmiyoruz. 
Kuruyan ekinleri 
hayvanlar bile yemiyor" 
dedi.

"2 yıldır kuraklık 
var, hayvanlar aç"

Aynı mahallede 
çobanlık yapan İsa 
Demir, kuraklığın 
etkisinin 2 yıldır devam 
ettiğini söyleyerek, 
hayvancılığın da zor 
durumda olduğunu 
vurguladı. İHA

kURUMAYA BAŞLADI
ÇifTÇiNiN EKiNLERi 
Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nin birçok ilinde olduğu gibi Şanlıurfa’da da yağmurların 
zamanında düşmemesi beraberinde kuraklığı getirdi. Hasat dönemi yaklaşmasına rağmen 
boyları 15 santimi geçmeyen ekinlerin bulunduğu tarlalar, hayvanların otlak alanı oldu.

HALK OYUNLARI TÜRKiYE 
ŞAMPiYONASI SONA ERDi
Genç yeteneklerin kültürümüzü sahneye taşıdığı Okul Sporları Halk Oyunları yarışmasına Düzce 
ev sahipliği yaptı. 18 ilden 800 sporcunun katıldığı şampiyona renkli görüntülere sahne oldu.

‘fAzLA ViTAMiN 
TÜKETiMi fARKLI 
HASTALIKLARA 

NEDEN OLABiLiR’
Gereksiz vitamin takviyesi kullanımının 
bireyin sağlığını olumsuz etkileyebileceğini 
belirten İç Hastalıkları Uzmanı Dr. 
Güven Koç, "B grupları yüksek dozlarda 
alınırsa zehirlenme semptomları kişide 
gözlemlenebilir. Bu belirtiler arasında gözde 
ışık hassasiyeti, ishal, kalp çarpıntısı, cilt 
problemleri, baş ağrısı gelişebilir. C grubunun 
yüksek dozda alınması ise demir düzeyinin 
kanda yükselmesine neden olabilir. Ayrıca 
böbrek taşı oluşma riski artabilir ve enzim 
eksikliği yaşayan kişilerde kan hücreleri 
parçalanmaya başlayabilir" dedi.
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Gaziantep’in tarihi 
ve kültürünü anlatan 
kitapları ile geçmişimize 
ışık tutan Gazeteci-
Yazar Ali Atalar, 
Gaziantep Kolej Vakfı 
öğrenci, öğretmen 
ve idarecileri ile bir 
araya geldi. GKV 
Konferans Salonunda 
gerçekleşen söyleşiye 
öğrencilerin ilgisi büyük 
oldu. tarihi ve kültürel 
mirasımızın gelecek 
nesillere aktarılmasında 
önemli bir rol üstlenen 
Gazeteci-Yazar Ali 
Atalar, söyleşide 
geleneksel çocuk 
oyunlarını ve bu 
oyunların çocukların 
gelişimi üzerindeki 
pozitif etkilerini anlattı.
Geleneksel çocuk 

oyunlarının çocukların 
duyusal, kas, sosyal, 
beslenme, konuşma ve 
dil gelişimine etkilerini 
anlatan Gazeteci-
Yazar Atalar, “Oyun 

çocuğun ilgisini kamçılar, 
ben merkeziyetçilikten 
uzaklaşmasını sağlar, 
duygularını denetlemeyi 
öğrenir, sorunlarını 
unutur ya da çözüm 

yolu bulur, kendine 
güveni artar, sosyalleşir, 
farklılıklara ve farklı 
kişiliklere saygı duymayı 
öğrenir, yardımlaşmayı 
ve dayanışmayı öğrenir, 

kazanmayı ve kaybetmeyi 
öğrenir, lider olmayı 
öğrenir, çevresini korur 
ve analitik düşünmeye 
yardımcı olur” dedi. 
BÜLTEN

Enerji sektörü 
temsilcileri, bu durumun 
yakın zamanda şarj 
istasyonlarının sayısında 
daha büyük oranlı 
artışları da beraberinde 
getireceğine işaret ediyor.
Elektrikli araç satışları ve 
şarj istasyonu sayısındaki 
artışı değerlendiren 
Enerji Sanayicileri ve 
İş İnsanları Derneği 
(ENSİA) Yönetim Kurulu 
Başkanı Alper Kalaycı, 
türkiye’de elektrikli araç 
satışlarında yaşanan 
artışları memnuniyetle 
karşıladıklarını belirtirken, 
“Ancak çevreci olarak 
görülen ve bu farkındalık 
ile satın alınan elektrikli 
otomobilleri, temiz 
olmayan kaynaklardan 
üretilen elektrik ile şarj 
ediyorsak anlamsız 
bir durum yaşıyoruz 
demektir.” uyarısında 
bulundu.

“ELEKTRİKLİ MOBİLİTE 
ANA AKIM OLDU”

türkiye'deki elektrikli 
araç pazarında bu yıl 
yüzde 20'lik bir büyüme 
öngörüldüğünü ve toplam 
pazarın 120 bin adede 
ulaşacağının tahmin 
edildiğini anımsatan 
Kalaycı, bu verilerin 
elektrikli mobilitenin hızla 
ana akım hâle geldiğinin 
önemli bir göstergesi 
olduğuna dikkat çekti.
Elektrikli araçların 
şarjı için daha yüksek 
elektrik üretimine ihtiyaç 
duyulacağına işaret eden 
Kalaycı, “Bu üretimin temiz 
enerji kaynaklarından 
yapılmasının önemini 
vurguluyoruz. Çevreci 
araçların elektriği de temiz 
enerji kaynaklarından 
üretilmeli. Mart 2025 
sonu itibarıyla 117 bin 876 
MW seviyesine ulaşan 
elektrik enerjisi kurulu 
gücümüz içerisinde 
doğalgaz, ithal kömür, 
linyit, taşkömürü, asfaltit 
kömür gibi hidrokarbon 
kaynaklarından yapılan 
üretimin payı 46 bin 763 
MW ile yaklaşık yüzde 40’a 
karşılık geliyor. Çevreci 
olduğunu varsaydığımız 
elektrikli araçları, çevreyi 
kirleten ya da ithal 
kaynaklarla ürettiğimiz 
elektrik ile şarj etmek 
mantıklı değil.” dedi.

“KÜRESEL BİR 
ÇIKMAZA GİREBİLİR”

2024 yılı sonunda küresel 
elektrikli araç satışları 
2023'e göre yüzde 25 
artarken, dünya genelinde 
17,1 milyon elektrikli araç 
satışıyla tüm zamanların 
rekorunun kırıldığını 
hatırlatan Alper Kalaycı, 
Çin'deki elektrikli araç 
satışlarının yıllık bazda 
yüzde 40 artışla 11 milyona 
ulaştığını, dünyada geçen 
yılki elektrikli araç satışının 
yüzde 65’inin sadece 
Çin'de gerçekleştiğini 
vurguladı.
Dünya genelinde elektrik 
araç sayısının 2030 yılında 
300 milyona ulaşmasının 
beklendiği bilgisini 
veren Alper Kalaycı, şu 
değerlendirmeyi yaptı:
“Elektrik ile şarj edilen 
araçlar sadece otomobiller 
ile sınırlı değil. Drone, 
elektrikli bisiklet, scooter 
gibi küçük araç gruplarının 
yanında elektrikli otobüs, 
kamyon, yat gibi araçların 
artması ile elektrik 
üretiminde küresel bir 
çıkmaza girilmesi ihtimali 
de bulunuyor. En az temiz 
enerji üretimi kadar kritik 
bir diğer konu ise dağıtım 
altyapısındaki yetersizlikler 
olarak öne çıkıyor.  Bugün 
orta segment bir elektrikli 
araç 7 saate varan uzun 
süreli şarja bağlandığında 
yaklaşık 7,4 kW anlık 
elektrik gücüne ihtiyaç 
duyuyor. Hızlı şarjda bu 
ihtiyaç 22 kW’a kadar 
çıkıyor. Bir AVM’nin 
otoparkında ya da bir 
sitenin otoparkında aynı 
anda 20 aracın hızlı şarja 
başladığı düşünülürse, 
bir anda çok yüksek bir 
elektrik talebi doğabiliyor. 
Ortak alan trafolarının çok 
kısıtlı kapasiteye sahip 
olduğu düşünüldüğünde, 
araç şarjlarının sadece 
uzun süreli ve düşük 
güçte yapılabilmesi 
gündeme gelebilecek. 
Yakın gelecekte bu tür 
sorunlarla karşılaşmamak 
için şimdiden üretim ve 
dağıtımda altyapımızı 
güçlendirmemiz 
gerekiyor. Sistemin 
aşırı yüklenmesini 
engellemek amacı ile 
şarj sistemi olan site ve 
AVM’lerde yenilebilir 
enerji sistemlerinin 
desteklenmesi sistemdeki 
yükü azaltırken, elektrikli 
araçlarımızı da temiz ve 
yenilenebilir enerji ile şarj 
etmemizi sağlayacak.” 
BÜLTEN

Geleneksel lezzetleri 
modern tekniklerle 
buluşturan öğrenciler, 
katmer ikramıyla 
YÖK Başkanı ve 
beraberindeki heyette 
büyük beğeni uyandırdı. 
Ziyaret kapsamında 
GİBtÜ’nün akademik 
ve fiziki altyapısını 
inceleyen YÖK Başkanı 
Özvar, Gastronomi 

Bölümü’nün hazırladığı 
özel menüyle ağırlandı. 
Öğrencilerden 
Abdulvahap Asi, 
Gaziantep mutfağının 
eşsiz lezzeti katmeri 
bizzat hazırlayarak 
sunarken, diğer 
öğrenciler de 
profesyonel servisleriyle 
misafirlerin takdirini 
topladı. 

El emeğiyle yoğrulan 
katmer, modern 
sunum teknikleriyle 
harmanlanarak protokol 
üyelerine takdim edildi. 
YÖK Başkanı Özvar, 
öğrencilerin yetkinliğini 
ve geleneksel lezzetlere 
kattığı yenilikçi bakışı 
övgüyle dile getirdi. 
Gaziantep İslam 
Bilim ve teknoloji 

Üniversitesi’nin öğrenci 
odaklı eğitim anlayışının 
bir yansıması olan bu 
etkinlik, Gastronomi 
ve Mutfak Sanatları 
Bölümü’nün hem yerel 
değerleri koruduğunu 
hem de küresel trendleri 
takip ettiğini bir kez 
daha kanıtladı. 
YÖK Başkanı’nın ve 
protokol üyelerinin 
memnuniyetlerini dile 

getirdiği bu özel sunum, 
GİBtÜ’nün nitelikli 
eğitim anlayışının ve 
öğrenci yetkinliklerinin 
bir yansıması olarak 
hafızalarda yer 
etti. Gastronomi ve 
Mutfak Sanatları 
Bölümü, geleneksel 
değerlerimizi modern 
dokunuşlarla geleceğe 
taşımaya devam ediyor. 
BÜLTEN

öğRENciLER, GELENEKSEL 
LEzzETLERi MODERN 

TEKNikLERLE BULUŞTURDU
Yükseköğretim Kurulu (YÖK) Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar, Gaziantep 
İslam Bilim ve Teknoloji Üniversitesi’ne (GİBTÜ) gerçekleştirdiği ziyarette 
Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölümü’nün özel sunumuyla karşılandı.

GELiŞiMiNE YARDIM EDER’
‘OYUNLAR, ÇOcUkLARIN 
Gazeteci-Yazar Ali Atalar, Gaziantep Kolej Vakfı’nda, “Gaziantep Çocuk Oyunları” konulu söyleşiye katıldı ve kitaplarını imzaladı.

‘ELEkTRikLi ARAcI 
ŞARJ EDEN ENERJi 
DE TEMiz OLMALI’

Türkiye’de elektrikli araç şarj noktası sayısı Şubat 
ayı sonu itibarıyla bir önceki aya göre yüzde 4 
artarak 28 bin 79'a yükselirken, elektrikli araç 
satışları dikkat çekici hızda artıyor. Akaryakıt 
fiyatlarına yapılan zamlar, çevre bilincinin 
yükselmesi ve elektrikli araç teknolojilerindeki 
gelişim bu sonuçta etken oluyor. 
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trendyol Süper 
Lig’in 32. haftasında 
Gaziantep FK, 
deplasmanda 
Başakşehir’e 2-1 
mağlup oldu. 
Mücadele sonrasında 
Gaziantep FK Başkanı 
Memik Yılmaz, 
basın mensuplarını 
açıklamalarda bulundu. 
türk futbolu adına bu 
saatten sonra endişe 
duyduğunu söyleyerek 
sözlerine başlayan 
Yılmaz, "Bir başkanın, 
bir yöneticinin, bir 

hocanın her maçtan 
sonra çıkıp serzenişte 
bulunmasını en çok 
kınayan insanlardan 
bir tanesiyim. Futbolda 
birileri hata yapıp, 
birileri yenilecek ama 
bariz bir şekilde bu 
kadar hakem hatası 
ile karşı karşıya 
kaldığımız için üzgünüz. 
Başakşehir’i ve 
takımımı kutluyorum. 
İyi bir mücadeleydi. 
Konuşmadan 
yapamıyorsun. İnsanın 
bu kadar canı yakılmaz. 

Anadolu kulüplerinin 
ne hikmetse kaderi bu. 
Biz ne zorluklarla bir 
takım kuruyoruz. türk 
futbolunu bir adım daha 
ileri götürmek adına 
mücadele ediyoruz. 
Ne olduğunu bilmeyen 
bir hakem tarafından 
bir maç katledilmez. 
Başakşehir’in kendisi 
için çalacağı düdüğe 
ihtiyacı yok. Gaziantep 
de türkiye’nin 6. büyük 
şehridir. Gaziantep 
halkının bu kadar hakkı 
yenilmemesi lazım. 

Gerçekten üzülüyoruz. 
Sağ olsun, Zorbay 
Bey'in sayesinde 
mesajımızı aldık. ‘Siz 
yoksunuz. Siz kimsiniz 
ki? Gelip buralarda 
futbol oynuyoruz’ 
gibi mesajlarını. türk 
futbolu adına bunları 
söylerken utanıyorum. 
Spora, futbola gönül 
veren türk halkı lütfen 
bu maçı izlesin. En az 
penaltı kullanan takım 
biziz. En çok kart gören 
takımız. Bugün 4-5 
tane kart. Ne yaptı hoca 
sana? Uyarmadan bir 
de direkt kırmızı kart 
veriyorsun. Bir de FIFA 
kokartlı hakemsin. 
Nasıl almışsın sen 
o FIFA kokartını? 
Nasıl vermişler çok 
merak ediyorum. 
Onu verenleri de 
kınıyorum buradan. 
Biz evlatlarımıza 
güvenmeyip neye 
güveneceğiz diyoruz. 
Sezonun başından 
beri, ‘Bunlar bizim 
evlatlarımız. türk 
futbolunu türkler 
yönetmeli’ diye 
söylüyoruz. Keşke 
böyle olaylar olmasa. 
Dersimizi ve mesajımızı 
da aldık" ifadelerini 
kullandı.

"Bıraksınlar biz 
sahada topumuzu 
oynayalım"

Geçtiğimiz günlerde 
türk hakemlerinin 
görev yapmasını 
desteklediklerinin 
hatırlatılması üzerine 
konuşan Memik 
Yılmaz, "Onlar bizim 
evlatlarımız, onlar 
bizim canlarımız. 
Ama bariz bir şekilde 
gözümüze soka 
soka böyle şeyler 
yapmasınlar. Futbol 
adına yazık. Sadece 
bunları söylemek 
istiyoruz. Yenersin, 
yenilirsin bunlar hiç 
önemli değil. Bu 
maçta yapılanlar, 
Anadolu kulübü 
olarak çok ağırımıza 
gitti. Ne zorluklarla 
biz takımımızı buraya 
getirip, maç yapmaya 
çalışıyoruz. Bıraksınlar 
biz sahada topumuzu 
oynayalım. Kimse 
bizim hakkımızı 
yemesin. Biz de 
kimsenin hakkını 
yemeyelim. Bizim 
amacımız, cabamız 
bu yönde. Sağ olsun, 
Zorbay Bey bize güzel 
bir mesaj verdi" diye 
konuştu. İHA

Stat: Batur Şahinbey
Hakemler: Ozan Genç, Furkan 
Çakır, İsmet Arslan
Gaziantepgücü: Resul 
Adıyaman, Rıdvan tatlı (Ahmet 
Özdemir dk. 60), Mahsum 
Atmaca, Abdullah Bilben, Emir 
Aratemiz, Metehan Özden, 
Mehmet telsiz, Oktay Cengiz, 
Semih Gürültü, Emir Çekici (İsa 
türkmen dk. 82), Hasan Demir 
Yiğit (Bekircan Çoban dk. 82)
Develigücü: Mustafa Aslan, 
tolga Yıldız (Buğra Aslan 
dk. 82), Bahadır Can, Enes 
Koçoğlu, İbrahim Şahinkaya, 
Onur Erdem Alpaslan, Resul 
Ekrem turhan (Oğuzhan 
Yalçın dk. 90), Ahmet Zekeriya 
Kartal, Mehmet Seçme (Samet 
Balçık dk. 82), Mehmet 
turan Karamahmut (Mustafa 
Eryılmaz dk. 90), Ali Güzel
Goller: Onur Erdem Alpaslan 
(Dk. 30), Mahsun Atmaca (Dk. 
83) (KK) (Develigücü) İHA

türkiye Müteahhitler Birliği 
(tMB) Başkanı M. Erdal Eren 
“9707 sayılı Cumhurbaşkanı 
Kararı’nda anılan iş kolları 
haricinde olup 4734 sayılı 
Kanun kapsamında ihale 
edilmiş veya kamu kurumu 
niteliğindeki kuruluşlar 
tarafından ihalesi yapılmış 
yıllara yaygın inşaat 
taahhüt ve onarım işlerinde 
hakedişler üzerinden 
yapılmakta olan Gelir ve 
Kurumlar Vergisi tevkifatının 
da %2 düzeyine indirilmesi 
sektörümüz için bir 
ihtiyaçtır.” dedi. 
İnşaat sektörünün her 
kesiminden gelen yoğun 
talep çerçevesinde, yıllara 
yaygın inşaat taahhüt ve 
onarım işlerinde hakedişler 
üzerinden yapılmakta olan 
%5 oranındaki Gelir ve 
Kurumlar Vergisi tevkifatının 
%2’ye indirilmesi konusunda 
Hazine ve Maliye Bakanlığı 
nezdinde yürüttükleri 
çalışmalar hakkında bilgi 
veren türkiye Müteahhitler 
Birliği (tMB) Başkanı M. 
Erdal Eren, yayımlanan 
9707 sayılı Cumhurbaşkanı 
Kararı’nın sektör tarafından 
olumlu bulunduğunu ifade 
etti. Sadece belli iş alanlarını 
kapsayan söz konusu 
kararın yanı sıra, ciddi 
sıkıntılar yaşayan sektörün 
kamu projelerinde vergi 
tevkifat oranının indirilmesi 
ihtiyacının bulunduğunu 
vurgulayan Başkan Eren; 
“Bilindiği üzere, birden fazla 
takvim yılına yaygın inşaat 
ve onarım işlerinde tevkifat 
oranı 2009/14592 sayılı 
Bakanlar Kurulu Kararı ile %3 
olarak uygulanmakta iken, 
04 Şubat 2021 tarihli ve 
31385 sayılı Resmî Gazete’de 
yayımlanan 3491 sayılı 
Cumhurbaşkanı Kararı ile 
%5’e yükseltilmiştir.
Söz konusu %5’lik oran, 
üstlenilen işlere ilişkin kâr 
oranının yaklaşık %20 ila 
%25 olarak varsayıldığı 
anlamına gelmekle birlikte, 
girdi maliyetlerinin sürekli 
arttığı, finansmana erişimin 
zorlaştığı, kredi faiz 
oranlarının yüksek olduğu 
günümüzün ekonomik 
ortamı ve piyasa şartları 
karşısında, inşaat sektörü 
için böyle bir kârlılık oranı 
öngörülmesi gerçekçi 
olmamaktadır. Ayrıca, 
özellikle kamu projelerinde 
hakediş tahsilatlarında uzun 
gecikmeler yaşanmakta olup 
%5 oranında yapılan vergi 

tevkifatı firmaların nakit 
akışlarına ciddi olumsuz 
etkiler yapmaktadır.
Bu nedenlerle, bir süredir 
Birliğimiz tarafından Hazine 
ve Maliye Bakanlığı nezdinde 
yapılan temaslarda, yıllara 
yaygın inşaat taahhüt ve 
onarım işlerinde hakedişler 
üzerinden yapılmakta olan 
%5 oranındaki Gelir ve 
Kurumlar Vergisi tevkifatının, 
sektörün sürdürülebilirliği 
ve firmaların üzerindeki 
malî yükün bir nebze 
hafifletilebilmesi açısından, 
%2’ye indirilmesi talebimiz 
gündeme getirilmektedir. 
30 Mart 2025 tarihli Resmî 
Gazete’de yayımlanan 9707 
sayılı Cumhurbaşkanı Kararı 
ile; demiryolu hattı, tramvay, 
monoray, finiküler, metro 
ve şehir içi raylı ulaşım 
sistemleri inşaat ve onarım 
işleri için vergi tevkifat 
oranlarının düşürülmesi, 
ağır malî sorunlar içerisinde 
bulunan ilgili firmalarımız 
için önemli bir destek 
olmuştur. Bu vesileyle, 
türkiye Müteahhitler Birliği 
üyeleri ve sektörümüz adına 
Sayın Cumhurbaşkanımıza, 
Hazine ve Maliye Bakanımız 
Sayın Mehmet Şimşek’e 
ve Bakanlık yetkililerine 
en içten teşekkürlerimizi 
sunmak isterim. Ancak 
bahse konu düzenleme ile 
yalnızca kısıtlı sayıda inşaat/
onarım faaliyeti için vergi 
tevkifat oranı %1’e indirilmiş, 
sektörün çok büyük 
kısmını oluşturan, farklı 
büyüklüklerdeki firmaları 
kapsayan genel inşaat ve 
onarım faaliyetlerine yönelik 
olarak uygulanan %5’lik 
vergi tevkifat oranında bir 
iyileştirme yapılmamıştır. 
Sektörde yaşanan derin 
sorunlar, yüksek enflasyon 
ve kredi faiz oranları dikkate 
alınarak, müteahhitlik 
firmalarının üzerindeki 
bu yüksek vergi yükünün 
hafifletilmesi adına 9707 
sayılı Cumhurbaşkanı 
Kararı’nda anılan iş kolları 
haricinde olup 4734 sayılı 
Kanun kapsamında ihale 
edilmiş veya kamu kurumu 
niteliğindeki kuruluşlar 
tarafından ihalesi yapılmış 
yıllara yaygın inşaat 
taahhüt ve onarım işlerinde 
hakedişler üzerinden 
yapılmakta olan Gelir ve 
Kurumlar Vergisi tevkifatının 
%2 düzeyine indirilmesi 
sektörümüz için bir ihtiyaçtır“ 
dedi. BÜLTEN

‘BIRAKSINLAR Biz SAHADA 
TOPUMUzU OYNAYALIM’
Gaziantep FK Başkanı Memik Yılmaz, Başakşehir maçının ardından yaptığı açıklamada, hakem 
yönetiminden memnun olmadıklarını söyleyerek, “Dersimizi de mesajımızı da aldık” dedi.

ŞANSIZLIk DEVAM EDiYOR
Bölgesel Amatör Lig (BAL) 4. Grup’ta oynanan 28. hafta maçında Develigücü, deplasmanda 
Gaziantepgücü’nü 2-0 mağlup etti. Develigücü, Play-Off yolunda önemli bir maçı kayıpsız geçti.

KAMU MÜTEAHHiTLERi 
VERGi TEVKifAT 

ORANLARINDA kAPSAYIcI 
iYiLEŞTiRME BEkLiYOR

Türkiye Müteahhitler Birliği (TMB) 
Başkanı M. Erdal Eren, 30 Mart 2025 tarihli 
Resmî Gazete'de yayımlanan 9707 sayılı 
Cumhurbaşkanı Kararı ile; demiryolu hattı, 
tramvay, monoray, finiküler, metro ve şehir içi 
raylı ulaşım sistemleri inşaat ve onarım işleri 
için vergi tevkifat oranlarının %1’e düşürülmesi 
ilgili değerlendirmelerde bulundu. 
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Maçın hakemi Zorbay Küçük'ün verdiği kararlar için 
ise Kazak, "Hakemle ilgili konuyu kamuoyuna 

bırakıyoruz" dedi.
trendyol Süper Lig’in 32. haftasında 

Gaziantep FK, deplasmanda karşılaştığı 
Başakşehir’e 2-1 mağlup oldu. Mücadelenin 

ardından düzenlenen basın toplantısında 
Gaziantep FK teknik Sorumlusu Volkan 
Kazak açıklamalarda bulundu. Maça 
iyi başladıklarını söyleyerek sözlerine 
başlayan Kazak, "İyi de hazırlandığımızı 
düşünüyorum. Devrenin başında 
golü de bulduk. Bireysel hatalardan 
iki gol yedik ve devreyi geride 

kapattık. Birinin tartışmalı penaltı 
olduğunu düşünüyorum. İkinci 

yarı oyunun üstünlüğü bizdeydi ve 
2 çok net pozisyon kaçırdık. Onları 

değerlendiremedik. Buna belki şansızlık, 
belki beceriksizlik diyebiliriz. Mağlup olduk, 

yapacak bir şey yok. Daha sonraki maçları 
değerlendireceğiz. Hakemle ilgili konuyu 

kamuoyuna bırakıyoruz. Emsal kararlar var, penaltı 
ya da olmayan pozisyonla ilgili. Biz takım olarak iyi 

niyetli olmadığını düşünüyoruz" ifadelerini kullandı. İHA

trendyol Süper Lig’in 32. 
haftasında Başakşehir, 
konuk ettiği Gaziantep 
FK’yı 2-1 mağlup etti. 
Mücadelenin ardından 
düzenlenen basın 
toplantısında Başakşehir 
teknik Direktörü Çağdaş 
Atan açıklamalarda 
bulundu. Çok kritik bir 
maçı kazandıklarını 
ifade eden Atan, “Çok 
önemli bir maç kazandık. 
Oyuncularımı tebrik 
ediyorum. İlk dakikadan, 
son dakikaya kadar istekli 
ve arzulu oynadılar. 
60-70 dakikalık bölümü 
muazzam oynadık. 
Erken geriye düşmemize 
rağmen oyundan hiç 
kopmadık. Sonuna 
kadar maçı kazanmak 
istedik. Rakibe çok fazla 
pozisyon vermedik. Çok 

iyi bir hoca takımına karşı 
önemli galibiyet aldık. 
İkili averaj olarak bizden 
iyiler ama 3 puan alarak 

ikili averaj durumunu 
ortadan kaldırdık. İkili 
averajlarımız Samsunspor, 
Beşiktaş ve Eyüpspor’dan 

daha iyi durumda. Olası 
rakiplerimize karşı 
ikili ve genel averajda 
üstünlüğümüz var. 
Kupadan eleniş şeklimizi 
bu şekilde telafi edebiliriz. 
Zor maçlarımız var. Bu 
periyot içinde bütün 
maçlar zor. Ligde iddiasız 
ve amacı olmayan takım 
yok. Bu da maçların 
zorluk seviyesini 
artırıyor. Rakibimizin 
daha öne 10 kişi kalması 
gerekiyordu ama Zorbay 
hoca ikinci sarı kartları 
kullanmadı. Oyunu 
kazanmasını bildik. Son 
10-15 dakika acı çekerek 
skoru tutmasını bildik. 
Bundan sonraki maçlarda 
Gaziantep FK takımına ve 
Selçuk hocaya başarılar 
diliyorum” ifadelerini 
kullandı. İHA

FiNAL GiBi OYNAYAcAğIZ’
‘SON 6 MAÇIN HEPSiNi 
Başakşehir Teknik Direktörü Çağdaş Atan, Gaziantep FK maçının 
ardından yaptığı açıklamada, çok değerli ve kritik bir maçı kazandıklarını 
söyleyerek, "Son 6 maçın hepsini final gibi oynayacağız" dedi. ÇAĞDAŞ ATAN

Atan, “Çok 
önemli bir maç 

kazandık. Oyuncularımı 
tebrik ediyorum. İlk 

dakikadan, son dakikaya 
kadar istekli ve arzulu 

oynadılar’’ dedi.

‘ÇOK BASiT 
HATALARDAN 
DOLAYI GOL YEDiK’

Gaziantep FK 
Teknik Sorumlusu 

Volkan Kazak, 
Başakşehir maçının 

ardından yaptığı 
açıklaması 

yaptı.

Gaziantep FK Teknik Sorumlusu Volkan Kazak, 
Başakşehir maçının ardından yaptığı açıklamada, 
maça iyi başladıklarını ancak yapılan iki basit 
hatadan goller yediklerini söyledi. 

VOLKAN KAZAK

‘Bireysel 
hatalardan 

iki gol yedik 
ve devreyi 

geride 
kapattık.’


